

ស្នើអ្នកទាំងអស់គ្នា។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ធ្វើសេចក្តីសង្ខេបនៃសៀវភៅ Rapture Puzzle
។ ព្រះអម្ចាស់បានចាប់ផ្តើមខ្ញុំក្នុងដំណើរនេះជិត ២១

ឆ្នាំហើយហើយពិតជាបានចាប់ផ្តើមបង្ហាញពីបំណែកនៃល្បែងផ្តួរបនេះក្នុងឆ្នាំ ២០១២

រហូតមកដល់ពេលនេះដូច្នោះប្រហែល ៩ ឆ្នាំហើយ។

ខ្ញុំជឿថាព្រះគម្ពីរលាបពណ៌ឱ្យយើងនូវល្បែងផ្តួរបនៃថ្ងៃចុងក្រោយដែលឥឡូវនេះយើងកំពុងរស់នៅបង្ហាញយើងយ៉ាងច្បាស់ថាព្រឹត្តិការណ៍ដែលនឹងមកដល់នឹងកើតឡើងដូច្នោះនៅពេលដែលវាកើតឡើងយើងមិនចាំបាច់ភ័យខ្លាចដោយដឹងថាព្រះអម្ចាស់

ស្ថិតក្នុងការគ្រប់គ្រងទាំងស្រុងហើយបានរៀបចំផែនការគ្រប់យ៉ាងពីដើមដល់ចប់ គាត់មានផែនការ ៧០០០ ឆ្នាំសម្រាប់មនុស្សជាតិដោយ ៦០០០

ឆ្នាំដំបូងនឹងបញ្ចប់ហើយសហស្សវត្សរ៍ថ្មីនឹងចាប់ផ្តើមដែលក្នុងនោះទ្រង់នឹងសោយរាជ្យលើផែនដី ១០០០ ឆ្នាំជាមួយកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ដែលជាមនុស្សដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស។

ទាំងអស់ត្រូវបានស្វាគមន៍ឱ្យក្លាយជាផ្នែកមួយនៃកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ដោយទទួលយកទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះនិងជាម្ចាស់របស់ពួកគេហើយទ្រង់ប្រាថ្នាថាគ្មាននរណាម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយប៉ុន្តែអ្វីៗទាំងអស់គួរតែមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។

គ្រីស្ទបរិស័ទភាគច្រើនទទួលយកទស្សនៈទូទៅបំផុតអំពីរបៀបដែលពេលវេលាបញ្ចប់នឹងដំណើរការហើយការបង្រៀននេះមានលក្ខណៈដូចនេះ៖ នឹងមានរយៈពេល ៧

ឆ្នាំនៃទុក្ខវេទនាដ៏ធំនៅលើផែនដីដែលនឹងចាប់ផ្តើមដោយការចុះហត្ថលេខាលើសន្ធិសញ្ញាសន្តិភាព ៧ ឆ្នាំនៅអឺរ៉ុប។ គ្រាន់តែមុនពេល ៧

ឆ្នាំនេះចាប់ផ្តើមប៉ុណ្ណោះព្រះអម្ចាស់នឹងជួយសង្គ្រោះរាស្ត្ររបស់ទ្រង់នៅគ្រាលើកឡើងហើយបន្ទាប់មករយៈពេលវិនិច្ឆ័យដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចនឹងកើតឡើង ៧ ឆ្នាំសម្រាប់អ្នកដែលនៅសេសសល់។

នៅពាក់កណ្តាលនៃទុក្ខវេទនា ៧

ឆ្នាំនេះការបូជាសត្វនឹងត្រូវបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងព្រះវិហារដ្ឋីហូដែលបានសាងសង់ថ្មីហើយការលះបង់ទាំងនេះនឹងត្រូវបញ្ចប់ដោយមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទដែលជាអ្នកផ្តួចផ្តើមសន្ធិសញ្ញាសន្តិភាពនេះជាមួយអឺរ៉ុប។

នៅពេលការលះបង់ទាំងនេះត្រូវបានបញ្ចប់មនុស្សទាំងនោះដែលរស់នៅក្នុងតំបន់យូឌាគួរតែរត់ភៀស

ខ្លួនទៅភ្នំព្រោះនឹងមានព្រឹត្តិការណ៍បំផ្លិចបំផ្លាញភ្លាមៗបន្ទាប់ពីការស្តាប់ខ្លឹមនេះបន្ទាប់មកមានការវិនិច្ឆ័យ ៣

ឆ្នាំកន្លះទៀតនៅលើផែនដីមុនពេលយើងត្រលប់មកជាមួយព្រះគ្រីស្ទពីស្ថានសួគ៌ដើម្បីសោយរាជ្យនិងសោយរាជ្យវិញ។ នៅលើផែនដី។

ប្រសិនបើអ្នកជាគ្រីស្ទានខ្ញុំស្មានថាគ្រោងនេះស្តាប់ទៅច្បាស់ជាស្គាល់អ្នកហើយនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវបានបង្រៀនឱ្យធំឡើងនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។

ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយខ្ញុំតែងតែជាប្រភេទមនុស្សដែលត្រូវប្រឈមមុខឬសួរសំណួរហើយមិនដែលត្រូវបានកំណត់ពេលវេលានេះទេ។ ឧទាហរណ៍ខ្ញុំបានឃើញនៅក្នុងវិវរណៈ ១២

ពីរបៀបដែលវាបានរៀបរាប់ថាស្រ្តីត្រូវបានគេនាំទៅកន្លែងដែលព្រះបានរៀបចំសម្រាប់នាងតែ ៣

ឆ្នាំកន្លះប៉ុណ្ណោះដូច្នោះខ្ញុំឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាសាសនាចក្រមានភាពម៉ឺងម៉ាត់ដូច្នោះការលើកឡើងត្រូវកើតឡើងមុនពេលចាប់ផ្តើម ៧ -

រយៈពេលវេទនាឆ្នាំព្រោះមានសេចក្តីយោងជាច្រើននៅក្នុងព្រះគម្ពីរចំពោះរយៈពេល ៣

ឆ្នាំឬពេលមួយដងកន្លះកន្លះឬ ៤២ ខែឬ ១២៦០ ថ្ងៃក៏ដូចជាការរាប់ថ្ងៃ ១២៩០ និង ១៣៣៥

ដែលទាំងពីរនេះត្រឹមត្រូវ ប្រហែល ៣ កន្លះឆ្នាំ

ខ្ញុំសន្មតថាអ្នកអាចនិយាយបានថាខ្ញុំផ្ទៀងផ្ទាត់ទៅរកចំណុចកណ្តាលនៃជនអន្តោប្រវេសន៍ដែលមានតែពាក់កណ្តាលនៃ ៧ ឆ្នាំចុងក្រោយប៉ុណ្ណោះដែលពិតជាជាគ្រានៃទុក្ខវេទនាដ៏ធំនៅលើផែនដី។

និយាយដោយស្មោះត្រង់ជាមួយអ្នកខ្ញុំពិតជាមិនចាប់អារម្មណ៍នឹងការព្យាករណ៍ព្រះគម្ពីរចុងម៉ោងទេ។

វាមិនមែនទាល់តែព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំនៅថ្ងៃទី ៤ ខែមករាឆ្នាំ ២០០១ វេលាម៉ោង ១

ទៀបភ្លឺហើយប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំនឹងដូចយ៉ូហានបាទីស្ទហើយនឹងសរសេរអ្វីដែលអាចជួយសង្គ្រោះមនុស្សរាប់លាននាក់ពីការបោកបញ្ឆោតដែលខ្ញុំបានដឹង

ព្រះអម្ចាស់ចង់ឱ្យខ្ញុំសិក្សាការព្យាករណ៍និងស្វែងយល់ពីព្រះគម្ពីរពីរបៀបដែលផែនការពេលវេលាចុងក្រោយរបស់ទ្រង់នឹងកើតឡើង។ បន្ទាប់មកនៅឆ្នាំ ២០១២

គាត់បានចាប់ផ្តើមផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវបំណែកនៃល្បែងផ្គុំបនេះហើយចង្អុលខ្ញុំទៅកាលបរិច្ឆេទនិងពិធីបុណ្យដើម្បីសិក្សាហើយយឺត ៗ ប៉ុន្តែប្រាកដណាស់សៀវភៅនេះបានក្លាយជាការពិត។

ឥឡូវនេះខ្ញុំអាចមើលឃើញរូបផ្តុំទាំងមូលហើយចង់ចែករំលែកវាជាមួយអ្នកឥឡូវនេះ។

សំបុត្ររបស់បាណាបាសដែលជាដៃគូធ្វើដំណើររបស់ប៉ុលប្រាប់យើងថាព្រះអម្ចាស់មានផែនការ
៧០០០ ឆ្នាំសម្រាប់មនុស្សជាតិហើយថាបន្ទាប់ពី ៦០០០
ឆ្នាំព្រះគ្រីស្ទនឹងយាងមកផែនដីវិញក្នុងរយៈពេល ១០០០
ឆ្នាំដើម្បីគ្រប់គ្រងនិងសោយរាជ្យនៅលើផែនដី។
នេះត្រូវបានបង្រៀនជាទូទៅនៅក្នុងសាសនាចក្រដើមហើយបានណែនាំនៅទូទាំងព្រះគម្ពីរ។
ពីសំបុត្ររបស់បាណាបាសជំពូក ១៥ ខ ៣-៥៖

*គាត់និយាយអំពីថ្ងៃឈប់សម្រាកនៅដើមដំបូងនៃការបង្កើត“
ហើយព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតស្នាដៃរបស់ទ្រង់ក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយថ្ងៃហើយនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរគាត់បានប
ញ្ចប់ហើយបានសំរាក វាហើយព្រែកវាចេញជាបរិសុទ្ធ»។ សូមកត់សម្គាល់កុមារតើអត្ថន័យនៃ
"គាត់បានបញ្ចប់ក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយថ្ងៃ" មានន័យដូចម្តេច? គាត់មានន័យថានេះ៖
ព្រះអម្ចាស់នឹងបញ្ចប់អ្វីៗទាំងអស់ក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំសម្រាប់មួយថ្ងៃជាមួយទ្រង់មានន័យថា
មួយពាន់ឆ្នាំ។ ហើយទ្រង់ផ្ទាល់គឺជាសាក្សីរបស់ខ្ញុំនៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា“
មើលចុះថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់នឹងដូចមួយពាន់ឆ្នាំ” ។
ដូច្នេះកុមារក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយថ្ងៃពេលគឺក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំអ្វីៗនឹងត្រូវបានបញ្ចប់។
"ហើយទ្រង់បានសំរាកនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ"
នេះមានន័យថានៅពេលដែលព្រះរាជបុត្រាទ្រង់យាងមកទ្រង់នឹងបំផ្លាញពេលវេលារបស់មនុស្សអាក្រក់
ហើយនឹងវិនិច្ឆ័យមនុស្សដែលគ្មានព្រះហើយនឹងផ្លាស់ប្តូរព្រះអាទិត្យព្រះចន្ទនិងផ្កាយហើយបន្ទាប់មក
ទ្រង់នឹងសំរាកយ៉ាងពិតប្រាកដនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ។*

នៅពេលខ្ញុំបន្ថែមអាយុ ៦០០០ ឆ្នាំនៅក្នុងព្រះគម្ពីរពួកគេបានបញ្ចប់ត្រឹមឆ្នាំ ២០១៣ ។
ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំអាចឈប់នៅពីរបីឆ្នាំទៀតប៉ុន្តែតាមគណិតវិទ្យាខ្ញុំមិនគិតថាខ្ញុំអាចលើសពី ៧
ឆ្នាំទៀតទេដូច្នេះខ្ញុំមិនឃើញមានលទ្ធភាពណាមួយទេ អស់រយៈពេល ៦០០០
ឆ្នាំដើម្បីបញ្ចប់បន្ទាប់ពីឆ្នាំ ២០២០ វាមិនមែនហួតដល់ឆ្នាំ ២០២០
ទេដែលខ្ញុំបានដឹងអំពីសៀវភៅយូប៊ីលីសដែលប្រាប់យើងថាអ័ដាមនិងអេវ៉ាស្ថិតនៅក្នុងសួនច្បារអេដែន
អស់រយៈពេល ៧ ឆ្នាំមុនពេលការដួលរលំរបស់មនុស្ស។
ខ្ញុំបានដឹងថាប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់កំពុងរាប់រយៈពេល ៦០០០

ឆ្នាំពីការដួលរលំរបស់មនុស្សជាជាងពីការបង្កើតនោះវាអាចបញ្ចប់នៅជិតឆ្នាំ ២០២០ ។¹⁷ ថ្ងៃទីនៃ Chesvan ដែលឆ្នាំនេះគឺថ្ងៃទី 23 ខែតុលាឆ្នាំឬ 24, 2021. នេះមានន័យថានៅលើមួយនៃ 2 កាលបរិច្ឆេទទាំងនេះនៅក្នុងខែតុលានេះ 6000

ឆ្នាំបានមកពីការដួលរលំនៃបុរសម្នាក់នេះអាចនឹងត្រូវបានបញ្ចប់។

ខ្ញុំនឹងនិយាយបន្ថែមនៅពេលក្រោយអំពីបំណែកដ៏សំខាន់នៃល្បែងផ្គុំរូបនេះដែលនាំយើងទៅដល់ថ្ងៃទី ២៤ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ ដែលជាការចាប់ផ្តើមនៃគ្រាវេទនាដ៏ធំ។

នឹងត្រឡប់ទៅឆ្នាំ 2012 ព្រះអម្ចាស់បានចាប់ផ្តើមបង្ហាញឱ្យខ្ញុំនៅពេលនោះថារបៀបដែល 70^{សប្តាហ៍ទីដានីយ៉ែល} (រយៈពេល 7 ឆ្នាំ, ជារៀងរាល់ថ្ងៃគឺជាការមួយឆ្នាំ) បានចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី 7^{ថ្ងៃទីបារាំងនៅឆ្នាំ} 2009 និង 24^{ទី} ថ្ងៃនៃ Kislev ។ ទាំងនេះគឺជាកាលបរិច្ឆេទ ២

ដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុងហាកាយ ២

ទាក់ទងនឹងព្រះអម្ចាស់ដែលធ្វើឱ្យស្ថានសួគ៌និងផែនដីរង្គោះរង្គើហើយនាំឱ្យគ្រប់ជាតិសាសន៍ទាំងអស់ ប្រាថ្នាចង់បាន។ វាគឺជាការនៅថ្ងៃទី

7^{ថ្ងៃទីបារាំងលោកអុបាម៉ាត្រូវបានជ្រើសរើសជាអ្នកឈ្នះរង្វាន់ណូបែលសន្តិភាពនេះនៅក្នុងថ្ងៃបើការពិតដែលថាលោកបានធ្វើអ្វីគួរឱ្យដូចពានរង្វាន់មួយ,}

ហើយបន្ទាប់មកទទួលបានពានរង្វាន់នេះតែប៉ុន្មានម៉ោងមុន 24 ការចាប់ផ្តើមថ្ងៃទីនៃ Kislev ។ ទាំងនេះគឺជាកាលបរិច្ឆេទ ២ ដែលបានចាប់ផ្តើមនៅ ៧០ របស់ដានីយ៉ែល^{ទី} សប្តាហ៍ ១២៦០

ថ្ងៃបន្ទាប់ពីគាត់ត្រូវបានគេជ្រើសរើសឱ្យទទួលបានពានរង្វាន់គាត់បានទៅបេឡេហិមហើយឈរនៅកន្លែងបរិសុទ្ធដែលគាត់មិនមែនជាកម្មសិទ្ធិដោយបញ្ឈប់ការលះបង់ជារៀងរាល់ថ្ងៃនៃការសរសើរនិងការអរព្រះគុណដែលកើតឡើងនៅព្រះវិហារកំណើត។

នេះគឺជាកន្លែងដដែលដែលកងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធត្រូវបានគេកំចាត់ចោលក្នុងឆ្នាំ ២០០២

ដើម្បីបំពេញតាមការព្យាករណ៍ដែលបានផ្តល់ឱ្យនៅក្នុងដានីយ៉ែល ១១:៣១ -

កងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធរបស់គាត់នឹងក្រោកឈរឡើងដើម្បីបង្កាប់បន្ទាយប្រាសាទហើយនឹងលុបចោលការបូជាប្រចាំថ្ងៃ។ បន្ទាប់មកពួកគេនឹងរៀបចំការស្តាប់ខ្លឹមដែលបណ្តាលឱ្យមានភាពស្ងាត់ជ្រងំ។

ព្រះវិហារកំណើតដើមត្រូវបានសាងសង់ឡើងដូចជាបន្ទាយប្រាសាទហើយត្រូវបានគេកំទេចចោលនៅឆ្នាំ ២០០២

នៅពេលដែលជនជាតិប៉ាឡេស្ទីនបានវាយឆ្លក់វាហើយថែមទាំងបានបញ្ឈប់ការបូជាប្រចាំថ្ងៃមិនឱ្យកើត

ឡើងនៅគ្រានោះ។ បន្ទាប់ពីព្រឹត្តិការណ៍នោះនៅឆ្នាំ ២០០២

យើងបានឃើញពីរបៀបដែលការស្តាប់ខ្លឹមដែលបណ្តាលឱ្យមានការបំផ្លិចបំផ្លាញបានកើតឡើងនៅថ្ងៃទី ២២ ខែមីនាឆ្នាំ ២០១៣។

នេះត្រូវបានចាត់ទុកដោយពួកគ្រីស្ទានជាច្រើននៅជុំវិញពិភពលោកថាជាកន្លែងដ៏ពិសិដ្ឋបំផុតដែលជាកន្លែងដែលព្រះគ្រីស្ទប្រសូត។

វាជាកន្លែងពិសិដ្ឋដែលគ្រីស្ទសាសនិកមកពីជុំវិញពិភពលោកទៅថ្វាយបង្គំព្រះអម្ចាស់ហើយអរគុណទ្រង់ដែលបានយាងមកផែនដីជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើង។

ព្រះយេស៊ូវបានព្រមានយើងថានៅពេលយើងឃើញព្រឹត្តិការណ៍នេះយើងគួរតែរត់ទៅភ្នំព្រោះថាទីរហោ ឋាននឹងមកដល់ក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ។ ខ្ញុំបានឃើញនៅក្នុងបទគម្ពីរអំពីរបៀបដែលមានការរាប់ចំនួន ១២៦០ ថ្ងៃ ១២៩០ ថ្ងៃនិង ១៣៣៥ ថ្ងៃ។ នៅពេលដែលខ្ញុំរាប់ចំនួន ១២៩០

ថ្ងៃពីការស្តាប់ខ្លឹមនៅថ្ងៃទី ២២ ខែមីនាឆ្នាំ ២០១៣ វាបាននាំខ្ញុំទៅបុណ្យត្រៃនៅឆ្នាំ ២០១៦ ។

កន្លែងតែមួយគត់ដែលពួកគេសមគឺប្រសិនបើយើងរាប់ចំនួន ១២៦០ និង ១៣៣៥ ថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃទី ២ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣

យើងនឹងមកដល់ថ្ងៃរំដោះបាបនិងចាប់ផ្តើមហានុមានកានៅថ្ងៃបុណ្យណូអែលក្នុងឆ្នាំ ២០១៦។

លោកអូបាម៉ាបានប្រាប់យើងថាគាត់នឹងឈ្នះសង្គ្រាមនៅ បុណ្យណូអែល។

ល្បែងផ្សំរូបទាំងមូលធ្វើឱ្យមានអារម្មណ៍ល្អឥតខ្ចោះហើយគ្រប់ចំនួនត្រូវគ្នា។ ព្រះអម្ចាស់បានរង់ចាំ 40 7 ថ្ងៃពីព្រឹត្តិការណ៍ស្តាប់ខ្លឹមហើយបន្ទាប់មកនឹងចាប់ផ្តើមគ្រាវេទនានៅលើការពិតថ្ងៃទីនៃនំប៉័ងឥតមេនៅក្នុងឆ្នាំ 2013 ដែលជាប្រតិទិនដ្ឋីហូនេះបានចាប់ផ្តើមដំបូងពីមួយខែប្រតិទិនរបស់ព្រះនៅឆ្នាំនោះ។

ព្រះអម្ចាស់ដែលបានគ្រោងទុកវាវិធីនោះដូច្នោះយើងអាចមើលឃើញថាតើលោកអូបាម៉ាបានចូលមកក្រុងយេរូសាឡឹមនៅលើសត្វបានខ្លីមួយនៅលើ

10 ថ្ងៃណែសានទីនៅលើប្រតិទិនដ្ឋីហូនោះដូចព្រះគ្រីស្ទបានធ្វើហើយបន្ទាប់មកនៅថ្ងៃបន្ទាប់ព្រះគ្រីស្ទមានព្រះបន្ទូលទៅពួកសិស្សរបស់ទ្រង់ 11

អំពីព្រឹត្តិការណ៍ស្តាប់ខ្លឹមនៅថ្ងៃទីនៃខែណែសាន។ 11

លោកអូបាម៉ាបានទៅសាសនាចក្រនៃដើមនៅថ្ងៃទីនៃខែណែសាន។

ព្រះអម្ចាស់បាននាំយើងទៅព្រឹត្តិការណ៍នេះយ៉ាងច្បាស់, 1260 7

ថ្ងៃបន្ទាប់ពីលោកអូបាម៉ាត្រូវបានជ្រើសរើសជាជ័យលាភីរង្វាន់ណូបែលសន្តិភាពនៅថ្ងៃទីបារ៉ា។

នេះគឺជាថ្ងៃដែលជនជាតិយូដាវំពីងថាព្រះមេស៊ីរូបសំព័ន្ធកេនឹងមកដល់ហើយជាថ្ងៃដែលព្រះគ្រីស្ទ ក្រោកឈរឡើងដោយសំលេងខ្លាំងហើយប្រាប់ប្រជាជនឱ្យមករកទ្រង់ហើយទ្រង់នឹងប្រទានទឹករស់ដល់ ពួកគេ។ រយៈពេល ៤០ ថ្ងៃគឺជាពេលវេលានៃការសាកល្បងដូចដែលទ្រង់បានប្រទានដល់នីនីវ៉ា - ជាពេលដែលត្រូវប្រែចិត្តមុនពេលដែលទ្រង់នឹងជំនុំជម្រះក្តីលើពិភពលោកនិងនៅអាមេរិក។ អាមេរិចគឺជាទឹកដីដែលបានចាប់ផ្តើមជាប្រទេសគ្រីស្ទានហើយបានក្លាយជាប្រទេសដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៃប្រ ជាជាតិទាំងអស់ដែលជាសសរស្តម្ភនៃនីតិសង្ឃឹមនិងសេរីភាពសម្រាប់ពិភពលោកប៉ុន្តែបានងាកទៅរក ព្រះអម្ចាស់ដូចអីស្រាអែលម្តងហើយម្តងទៀត។

ព្រះអម្ចាស់បានព្រមានអីស្រាអែលម្តងហើយម្តងទៀតឱ្យប្រែចិត្តហើយងាកមករកទ្រង់វិញប៉ុន្តែទីបំផុត ទ្រង់បានជំនុំជម្រះក្តីរបស់ទ្រង់ប្រឆាំងនឹងនាងហើយបានធ្វើឱ្យដីរបស់នាងនៅស្ងាត់ជ្រងំ។

ត្រលប់ទៅថ្ងៃទី ២ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣

ព្រះគម្ពីរបានចង្អុលបង្ហាញយើងយ៉ាងច្បាស់ថាពេលវេលានេះគឺជាពេលវេលាសំរាប់ជំនុំជម្រះលើអាមេរិ កនិងពិភពលោកបន្ទាប់មកគឺរយៈពេលវេទនា ៣ ឆ្នាំ។

កូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានគេនាំទៅកន្លែងដែលព្រះរៀបចំសម្រាប់នាងនៅឆ្ងាយពីពស់។ ប៉ុន្តែគ្មានអ្វីកើតឡើងទេ។ វាចំណាយពេល ៥

ខែមុនពេលខ្ញុំដឹងថាអ្វីដែលបានកើតឡើងនិងរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់បានរារាំងការជំនុំជម្រះរបស់ទ្រង់ ប្រឆាំងនឹងអាមេរិកនិងពិភពលោក។ ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញដល់ខ្ញុំពីរបៀបដែលចាប់ពីថ្ងៃទី ៣០

ខែមេសាដល់ថ្ងៃទី ២ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣

មានចលនាអធិស្ឋានទូទាំងពិភពលោកដើម្បីឱ្យព្រះអម្ចាស់អាណិតអាសូរដល់អាមេរិក។ ថ្ងៃទី ៣០ ខែមេសាឆ្នាំ ២០១៣ គឺជាទិវាជាតិការប្រែចិត្តរបស់អាមេរិកហើយថ្ងៃទី ២ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០១៣ គឺជាថ្ងៃអធិស្ឋានជាតិនៅអាមេរិក។

25 ការហៅទូរស័ព្ទទូទាំងពិភពលោកដើម្បីអធិស្ឋាននិងមានល្បឿនលឿនសម្រាប់សហរដ្ឋអាមេរិកចាកចេញពីប្រទេសអូស្ត្រាលីនិងនូវលទ្ធផលលើសទ្ប់នៅថ្ងៃទី

ខែមេសាក្នុងឆ្នាំ 2013 ពីក្រុមនៅទិវាជាតិការអធិស្ឋាននិងការតមអាហាររបស់ប្រទេសអូស្ត្រាលី។

30 ក្រុមរបស់ប្រទេសអូស្ត្រាលីមានអារម្មណ៍ថាបានដឹកនាំដោយព្រះបំបាត់ទិវាជាតិរបស់អាមេរិកនៃការប្រែចិត្តនៅថ្ងៃទី

ខែមេសានិងទិវាជាតិអាមេរិកនៃការអធិស្ឋាននៅលើទី²ខែឧសភាដោយមានការហៅលើកទីសម្រាប់ការ 72

ម៉ោងនៅទូទាំងពិភពលោកការអធិស្ឋាននិងការតមអាហារការសម្រាប់សហរដ្ឋអាមេរិក។

24 នេះត្រូវបានទទួលដោយបន្ទាបខ្លួននិងការដឹងគុណដោយមេដឹកនាំអាមេរិចក្នុងអំឡុងពេលសន្តិសីទតាមទូរស័ព្ទសេចក្តីអធិស្ឋានមួយនៅខែមេសា ឆ្នាំ 2013

នេះគឺមានទាំងអស់តំណាងមកយើងក្នុងបទគម្ពីរតាមរយៈរឿងរបស់លោកយ៉ូណាសនិងរបៀបដែលព្រះ ជាម្ចាស់វិនិច្ឆ័យទោសមនុស្សប្រឆាំងនឹង N i n e v a h

នេះត្រូវបានពន្យារពេលដោយសារតែការប្រែចិត្តដែលបានកើតឡើងបន្ទាប់ពី រយៈពេលអនុគ្រោះ ៤០ ថ្ងៃ។

វាក៏ត្រូវបានគេព្យាករណ៍ទុកជាមុនចំពោះយើងនៅក្នុងរឿងរបស់ព្រះមហាក្សត្រិយានីអេសធើរដែលបន្ទា ប់ពីការអធិស្ឋានរយៈពេល ៣

ថ្ងៃនិងការតមអាហារបានចូលទៅជិតព្រះមហាក្សត្រដើម្បីសុំការអាណិតអាសូរពីប្រជាជនរបស់នាង។ មេត្តាករុណាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ។

នៅពេលនោះខ្ញុំគ្រាន់តែសន្មត់ថាព្រះអម្ចាស់កំពុងកាត់បន្ថយរយៈពេលនៃគ្រាវេទនាដ៏ធំដូចដែលទ្រង់បាន ប្រាប់យើងថាទ្រង់នឹងធ្វើនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤:២២ ។

ព្រះច័ន្ទដែលមានឈាមកើតឡើងនៅដើមប៉ូងឥតតំបែពីឆ្នាំ ២០១៣ ដល់ឆ្នាំ ២០១៥

ហើយបន្ទាប់មកសូរ្យគ្រាសនៅពេលចាប់ផ្តើមពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីរបស់ព្រះគម្ពីរនិងដ្ឋីហូនៅឆ្នាំ ២០១៥

ត្រូវនឹងពេលវេលានេះដោយបង្ហាញថាឆ្នាំ ២០១៦ ជាថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់ ថ្ងៃចុងក្រោយនៃ៧០

របស់ដានីយ៉ែល^៩ សប្តាហ៍ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងនៅក្នុងយ៉ូអែល ២ និងកិច្ចការ ២

ថាព្រះអាទិត្យនឹងងងឹតហើយព្រះច័ន្ទប្រែទៅជាឈាមមុនពេលចាប់ផ្តើមថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនិងគួរឱ្យខ្លាច

(ឬរុងរឿង) របស់ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំបានចង្អុលបង្ហាញអំពីថ្ងៃនៃដង្វាយធួននៅឆ្នាំ ២០១៥ ជា

ថ្ងៃដែលការលើកឡើងដំបូងនឹងកើតឡើង។

ខ្ញុំជឿថានឹងមានការលើកឡើងជាលើកទីពីរនៅដើមហានូកក្នុងឆ្នាំ ២០១៦

និងការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ផែនដីនៅថ្ងៃទី ៧

នៃហានូកកាដើម្បីចាប់ផ្តើមនៅសហស្សវត្សរ៍ថ្មីនៅថ្ងៃទី ១ ខែមករាឆ្នាំ ២០១៧ វិវរណៈ ១៤

និយាយអំពីព្រឹត្តិការណ៍ប្រមូលផល ២ ហើយវិវរណៈប្រាប់យើងពីព្រឹត្តិការណ៍វេទនា ៣ យ៉ាង។

ខ្ញុំជឿថា ព្រឹត្តិការណ៍ប្រមូលផល ២

នេះគឺជាព្រឹត្តិការណ៍អរសប្បាយហើយជាប់ទាក់ទងនឹងព្រឹត្តិការណ៍វេទនា ២

ដំបូងនៅក្នុងវិវរណៈហើយបន្ទាប់មកព្រឹត្តិការណ៍វេទនាទីបីគឺការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ផែនដី។

ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយមានបំណែកមួយនៃល្បែងផ្សំរូបដែលបាត់។

វាគឺជាសញ្ញានៃព្រះអាទិត្យកំពុងងងឹតព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺនិងផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃនៅចុង៧០ របស់ដានីយ៉ែល^១ សប្តាហ៍នៅពេលព្រះគ្រីស្ទយាងមកផែនដីវិញ។ ខ្ញុំឆ្ងល់អំពីបំណែកដែលបាត់នេះ។ បំណែកផ្សេងទៀតទាំងអស់គឺនៅនឹងកន្លែងហើយសមឥតខ្ចោះប៉ុន្តែសញ្ញាមួយនេះបានបាត់។

នៅពេលដែលឆ្នាំ ២០១៦

បានកន្លងផុតទៅហើយគ្មានព្រឹត្តិការណ៍រីករាយនិងគ្មានការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ផែនដីទេខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនឈប់សរសេរសៀវភៅ The Rapture Puzzle ហើយគ្រាន់តែនិយាយថាវាខុសទាំងអស់ហើយការកំណត់ពេលវេលាមិនត្រឹមត្រូវ។

ខ្ញុំចង់និយាយថាវាមិនបានកើតឡើងទេមែនទេ?

ដូច្នោះហេតុអ្វីបានជាបន្តធ្វើការលើបន្ទាត់ពេលវេលាដែលបានបញ្ចប់និងមិនត្រឹមត្រូវ?

ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់បានបន្តសង្កត់ខ្ញុំដើម្បីបន្តជាមួយការកំណត់ពេលវេលានេះ។

គាត់បានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវបំណែកនៃរឿងប្រែប្រួលដូចអំពីដើមល្វាកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុនអំពីរបៀបដែលការពន្យារពេល ៤ ឆ្នាំនៅក្នុងល្បែងផ្សំរូបនេះ នៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤

ជំពូកដែលនិយាយអំពីព្រឹត្តិការណ៍ចុងក្រោយយើងឃើញព្រះអម្ចាស់ប្រាប់យើងឱ្យរៀនប្រស្នាអំពីដើមល្វា។ រឿងប្រែប្រួលដូចនេះនិយាយអំពីដើមល្វាដែលមិនបង្កើតផលអស់រយៈពេល ៣

ឆ្នាំហើយម្ចាស់ដើមលើចង់កាប់វាចោលប៉ុន្តែអ្នកថែស្នូនសុំពេលមួយឆ្នាំទៀតដើម្បីមើលថាតើដើមលើនេះនឹងបង្កើតផលឬអត់។ ដូច្នោះដើមលើត្រូវបានផ្តល់ឱ្យមួយឆ្នាំចុងក្រោយដើម្បីបង្កើតផល។

ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមរឿងឆ្ងល់បើប្រហែលជាថាបំណែកនៃផ្សំរូបនេះគឺចេញពីកន្លែងហើយថាប្រសិនបើខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូរវាទៅ 7 ថ្ងៃបុណ្យនៃប៉ុន្តែឥតមេទីនៅលើខែឧសភា 2, 2013, នៅពេលដែលមានការពន្យារពេលចាប់ផ្តើម, 70 របស់ដានីយ៉ែល ប្រសិនបើមានប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់បានពិតជាបានឈប់លើកទី ៤

សប្តាហ៍ដើម្បីមើលថាតើអាមេរិកនឹងបង្កើតផលដែរឬទេ។ ឆ្នាំ ២០១៦ គឺជាឆ្នាំបោះឆ្នោតនៅអាមេរិក។ ប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់កំពុងរង់ចាំមើលថាតើអាមេរិចនឹងបង្កើតផលហើយជ្រើសរើសមេដឹកនាំដែលមានគោលការណ៍អភិរក្សដែលសមស្របនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

ប្រាកដណាស់អាមេរិចបានជ្រើសរើសដោយឈ្នួលវែរហើយលោកអូបាម៉ាបានចាកចេញហើយប្រធានាធិបតីថ្មីដែលមានអភិរក្សនិយមនឹងត្រូវជំនួស។

ប្រសិនបើនេះជាការត្រឹមត្រូវខ្ញុំចាប់ផ្តើមឆ្ងល់ថាប្រហែលជាយើងនឹងឃើញសញ្ញានៃព្រះអាទិត្យកំពុងងងឹតហើយព្រះចន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺនិងផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃក្នុងកំឡុងពេលហនុមានឆ្នាំ ២០២០។

នេះគឺជាបំណែកផ្តុំរូបមួយដែលបានបាត់ 2016. ប្រាកដណាស់វានៅទីនោះ។

មានសូរ្យគ្រាសដែលជាព្រះចន្ទថ្មីនៅពេលដែលព្រះចន្ទមិនមានពន្លឺនិងកំពូលនៃការធ្លាក់ភ្លៀងមេជិនីដនៅថ្ងៃទី ១៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២០ នៅថ្ងៃទី ៤ នៃហនុកកា 70

បន្ទាប់មកខ្ញុំបានដឹងថាការកំណត់ពេលវេលានេះគឺត្រឹមត្រូវហើយព្រះអម្ចាស់បានឈប់គ្រាន់តែសប្តាហ៍ទីដានីយ៉ែលរយៈពេល4 ឆ្នាំមកហើយហើយចាប់ផ្តើមឡើងវិញវាជាថ្មីម្តងទៀតនៅក្នុងនិទាយរដូវនៃឆ្នាំ 2017

ខ្ញុំបានដឹងថាការពន្យារពេល 4 ឆ្នាំដែលនឹងបញ្ចប់នៅថ្ងៃទី 7^{ដល់ថ្ងៃបុណ្យនំប៉័ងឥតមេទីនៅឆ្នាំ 2017,} ហើយខ្ញុំបានរកមើលអ្វីដែលជិតដល់ពេលនោះដែលតំណាងឱ្យផ្លែឈើនៅលើដើមឧទុម្ពរដែលអាចពន្យារពេលការវិនិច្ឆ័យហើយចាប់ផ្តើមកាត់បន្ថយរយៈពេលដែលព្រះយេស៊ូវប្រាប់យើងអំពីម៉ាថាយ ២៤:២២ ។ នៅពេលចាប់ផ្តើមបុណ្យនំប៉័ងឥតដំបែលោកប្រធានាធិបតី T r u m p បានចុះហត្ថលេខាលើវិក័យប័ត្រដែលនឹងជួយកំចាត់ចោលភាពជាP a r e n t ពុកម្តាយដែលបានគ្រោងទុកដែលជាអ្នកផ្តល់សេវាកម្មរំលូតកូនឈានមុខគេរបស់ប្រទេស។

នេះជាលើកដំបូងដែលជាប្រធានាធិបតីសហរដ្ឋអាមេរិកបានធ្វើអ្វីដើម្បីព្យាយាមរំលូតកូនឈប់នៅអាមេរិកចាប់តាំងពីវាត្រូវបានគេស្របច្បាប់នៅក្នុងឆ្នាំ 1973

ព្រះអម្ចាស់បានមករកបេះដូងឧទុម្ពរមួយដើមនៅលើថ្ងៃទី 10^{ថ្ងៃទីណែសាន។} 15 នៅថ្ងៃទីនៃខែណែសាន, ផ្លែឈើត្រូវបានគេរកឃើញនៅលើដើមឧទុម្ពរ *

និងជាថ្មីម្តងទៀតការវិនិច្ឆ័យត្រូវបានពន្យារពេលហើយថ្ងៃនេះបានចាប់ផ្តើមត្រូវបានខ្លី។

ក្នុងរយៈពេល ៤

ឆ្នាំចុងក្រោយចាប់តាំងពីរឿងនេះកើតឡើងខ្ញុំបានបន្តមើលលទ្ធភាពផ្សេងៗគ្នាថាតើរយៈពេលវេទនាដ៏ធំនឹងមានរយៈពេលប៉ុណ្ណាដែលនឹងនៅតែបំពេញតាមការព្យាករណ៍។

ខ្ញុំបានឃើញលទ្ធភាពសម្រាប់ការវិនិច្ឆ័យរយៈពេល ៣

ឆ្នាំនៅលើផែនដីដែលត្រូវបានបង្ហាញដល់យើងនៅក្នុងខ្មែរ គ្រោះកាចរបស់អេហ្ស៊ីប (ភាពងងឹត ៣ ថ្ងៃដែលតំណាងឱ្យ ៣ ឆ្នាំចុងក្រោយនៃ៧០ របស់ដានីយ៉ែល^{ទី} សប្តាហ៍)

និងរឿងរបស់ម៉ាកាប៊ីដែលបានភៀសខ្លួន ចូលទៅក្នុងភ្នំសម្រាប់រយៈពេល 3 25 ឆ្នាំចាប់ពីថ្ងៃទីនៃ K i s l e v (ចាប់ផ្តើមនៃការ H a n u k k a h) ទៅ 25^{នៅថ្ងៃទីមួយនៃ} K i s l e v 3

ឆ្នាំក្រោយមក។ ខ្ញុំបានឃើញពីរបៀបដែលការសម្លាប់យ៉ាងធំមួយបានកើតឡើងនៅថ្ងៃទី 7^{ទីបួនចាប់ផ្តើមនៃការ} ថ្ងៃនៃ H a n u k k a h T i v e t ,

សម្រាប់អ្នកដែលមិនបានរត់គេចខ្លួនចូលទៅក្នុងភ្នំនេះមុនពេលដែលថ្ងៃនេះហើយចង្អុលទៅ 7^{ទីនៅឆ្នាំ} ថ្ងៃនៃ H a n u k k a h 2017 ក្នុងអំឡុងពេលឆ្នាំ J u b i l e e ជា

ពេលវេលាសម្រាប់ការជំនុំជម្រះចាប់ផ្តើម។ ទោះយ៉ាងណាលោកប្រធានាធិបតី T r u m p បានប្រកាសក្រុងយេរូសាឡឹមដែលជារដ្ឋធានីអស់កល្បជានិច្ចនៃជនជាតិអ៊ីស្រាអែលគ្រាន់តែមុនពេល H a n u k k a h នៅឆ្នាំ 2017 7 ហើយបន្ទាប់មកខាងស្តាំនៅថ្ងៃទីនៃ H a n u k k a h ក្នុងឆ្នាំ 2017

អង្គការសហប្រជាជាតិបានជួបប្រជុំគ្នាដើម្បីថ្កោលទោសអ៊ីស្រាអែលនិងសហរដ្ឋអាមេរិកសម្រាប់ជំហរ នេះប៉ុន្តែអាមេរិកបានបដិសេធមិនចុះ

ទោះបីជាមានសម្ពាធយ៉ាងខ្លាំងពីស្ទើរតែគ្រប់ប្រទេសនៅលើផែនដីដើម្បីធ្វើដូច្នោះក៏ដោយ។

ព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យហើយពន្យារពេលការជំនុំជម្រះរបស់ទ្រង់ជាថ្មីម្តងទៀតចំពោះអាមេរិកនិងពិភព លោក។

បន្ទាប់មកខ្ញុំបានពិនិត្យមើលថាតើសាលក្រមអាចមានរយៈពេលមួយឆ្នាំដោយមានអត្ថបទជាច្រើនចង្អុល លបង្ហាញអំពីថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់ដែលអាចតំណាងឱ្យថ្ងៃចុងក្រោយ (ឆ្នាំ) នៃ៧០ របស់ដានីយ៉ែល^{ទី} សប្តាហ៍ដែលជាថ្ងៃឈប់សម្រាករបស់មនុស្សដែលព្រះបានជ្រើសរើស។ 7

ដែលបានជ្រើសត្រូវបានយកអេសធើរជាស្ត្រីព្រហ្មចារីរយៈពេលមួយឆ្នាំនៃការព្យាបាលភាពស្រស់ស្អាត មុនពេលត្រូវបានរាជាភិសេកជាព្រះមហាក្សត្រិយានីនៅថ្ងៃទីនៃ H a n u k k a h ។

កូនកំលោះជនជាតិយូដាម្នាក់បានចំណាយពេលមួយឆ្នាំជាមួយកូនក្រមុំរបស់គាត់ដោយមិនធ្វើការងារប្រយុទ្ធក្នុងសង្គ្រាមណាមួយដែលជាការបង្ហាញពីព្រះគ្រីស្ទយកកូនក្រមុំរបស់គាត់មួយឆ្នាំហើយអនុញ្ញា

តឱ្យសាតាំងមានសិទ្ធិអំណាចនៅឆ្នាំនោះនៅលើផែនដីមុននឹងត្រលប់មកផែនដីវិញដើម្បីកំចាត់សាតាំង
។ ដូច្នេះខ្ញុំមើលទៅនៅជំនុំជំរះដែលចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី 7^{ថ្ងៃទី} H a n u k k a h ព្រះគ្រិស្តបាននៅឆ្នាំ
2019 និងបានផែនដីវិលត្រឡប់ទៅនៅថ្ងៃទី 7^{លើកទី} ថ្ងៃនៃការនៅក្នុងឆ្នាំ2020H a n u k k a h
គ្រប់គ្រងនិងសោយរាជ្យទៅជាមួយកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់សម្រាប់ 1000 ឆ្នាំមកហើយ។

ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយជាថ្មីម្តងទៀតការវិនិច្ឆ័យត្រូវបានពន្យារពេលខណៈដែលប្រធានាធិបតី
T r u m p

នៅតែកាន់តំណែងពេញមួយឆ្នាំដោយដើរតួជាអ្នករារាំងការសម្រេចចិត្តរបស់ព្រះប្រឆាំងអាមេរិកនិងពិភ
ពលោក។ ឥឡូវនេះយើងបានបញ្ចប់នៅចុង៧០ របស់ដានីយ៉ែល^{ទី}

សប្តាហ៍ហើយនៅតែស្រែករកព្រះអម្ចាស់ដើម្បីរំដោះយើង។ នៅពេលគ្មានអ្វីកើតឡើងនៅចុងឆ្នាំ
២០២០ ជាថ្មីម្តងទៀតខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនដើម្បីបន្តជីវិតរបស់ខ្ញុំហើយឈប់ធ្វើការលើសៀវភៅ T h e

R a p t u r e P u z z l e ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យបន្ត។
ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវបន្តយ៉ាងម៉េចទេព្រោះយើងនៅចុងបន្ទាត់ពេលវេលាម្តងទៀតហើយគ្មានអ្វីកើតឡើងទេ

។ បន្ទាប់មកគាត់ប្រាប់ខ្ញុំឱ្យមើលទៅហាណូយកា ២០២១

ដើម្បីមើលថាតើសញ្ញានៃព្រះអាទិត្យកំពុងងងឹតហើយព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺទេហើយផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃ
នៅទីនោះ។ ខ្ញុំត្រូវបានគេភ្ញាក់ផ្អើលជាខ្លាំងក្នុងការមើលឃើញថានៅលើទី 6^{នៅថ្ងៃទី} H a n u k k a h

ក្នុងឆ្នាំ 2021 យើងមានសូរ្យគ្រាសសរុប,

ព្រះច័ន្ទថ្មីនៅពេលដែលព្រះច័ន្ទបានផ្តល់ឱ្យនោះទេពន្លឺនិងចាប់ផ្តើមនៃការ G e m i n i d
M e t e o r ផ្កាយយូកដែលជាការពិតនៅឆ្ងាយសំខាន់ជាងកំពូលនៃ ផ្កាយយូក។ នៅថ្ងៃទី ៣

ខែឆ្នុយើងមិនមានផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃទេប៉ុន្តែចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី ៤

ខែឆ្នុយើងមានផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃនៅក្នុងផ្កាយយូកអាចម៍ផ្កាយដែលសកម្មបំផុតប្រចាំឆ្នាំ។
សញ្ញានៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែតើវាមានន័យយ៉ាងដូចម្តេច? អំពីរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់អាចបន្ថែម

8 ថ្ងៃទីមួយទៅមួយសប្តាហ៍?

បន្ទាប់មកខ្ញុំបានដឹងថាគាត់បានធ្វើនេះសម្រាប់បុណ្យបារាំងដែលយើងត្រូវបានប្រាប់គឺជាពិធីបុណ្យ 7
ថ្ងៃប៉ុន្តែបន្ទាប់មកគឺមាន 8 ថ្ងៃបន្ថែមដែលជំនួស 7 ថ្ងៃសល់ថ្ងៃសប្តាហ៍។

បុណ្យនំប៉ុងឥតមេគីជាបុណ្យដែលមានរយៈពេល ៧ ថ្ងៃដែលជារូបភាពកញ្ចក់នៃបុណ្យបារាំង។

ទោះជាយ៉ាងណា, 8

ថ្ងៃទីត្រូវបានបន្ថែមទៅបុណ្យបារាំងនិងប្រជាជនជីហ្វនេះត្រូវបានប្រាប់ឱ្យសម្រាកនៅលើ 8

7 ថ្ងៃបារាំងជាជាងលើកទីនេះដែលជាអ្វីដែលពួកគេសម្រាកនៅលើក្នុងអំឡុងពេលបុណ្យនំប៉័ងឥតមេ។ 8 7

នៅថ្ងៃទីដូច្នោះជំនួសនៅថ្ងៃទី។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមសិក្សា

8 ថ្ងៃទីក្នុងព្រះគម្ពីរហើយបានរកឃើញថាមានបទគម្ពីរជាច្រើនដែលចង្អុលទៅកាន់សារៈសំខាន់នៃ 8 នៅថ្ងៃទី។ 8

ខ្ញុំបានដឹងថាព្រះអម្ចាស់បានបន្ថែមទៀតថាថ្ងៃទីរបស់ដានីយ៉ែល

70 សប្តាហ៍ទីនិងបានបន្តពន្យារពេលនិងខ្លីថ្ងៃនៃគ្រាវេទនានេះសម្រាប់ជាប្រយោជន៍នៃការបោះឆ្នោតរបស់លោកផងដែរ។

ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថាវាជាសំឡេងត្រែចុងក្រោយដែលព្រឹត្តិការណ៍ទាំងនេះចាប់ផ្តើមហើយតម្រុយលាក់កំបាំងមួយទៀតនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលបង្ហាញយើងពីរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់កំពុងរង់ចាំលោក

T r u m p ត្រូវបានដកចេញពីតំណែងមុននឹងនាំយកការជំនុំជម្រះរបស់ទ្រង់មកកាន់អាមេរិក។

"ខ្ញុំជឿថាព្រះអម្ចាស់ដែលត្រូវបានពន្យារពេលការវិនិច្ឆ័យនឹងរបស់គាត់នៅលើពិភពលោកសម្រាប់រយៈពេលយូរដូចជានៅតែអាចធ្វើបាននិងបទគម្ពីរបំពេញទំនាយនេះ។ ខ្ញុំបានរកមើលបទគម្ពីរនៅពេលដែលការជំនុំជម្រះរបស់ព្រះនឹងចាប់ផ្តើមនៅឆ្នាំ ២០២១ ។ t u B 'A v បានធ្វើឡើងនៅថ្ងៃទី 24

ខែកក្កដាឆ្នាំ 2021 ឬ 24 ទីនៅលើប្រក្រតិទិនប្រេហ្គេរ៉េន។ 7 ថ្ងៃនៃខែទី

វាជាថ្ងៃឈប់សម្រាកជនជាតិជីហ្វអនីតិជនហើយនៅតែត្រូវបានជនជាតិជីហ្វសង្កេតឃើញ T u

B 'A v ទាយទុកជាមុនអំពីការលើកឡើងនេះ។

វាជាថ្ងៃធម្មតាបំផុតដែលប្រជាជនជីហ្វមានពិធីមង្គលការហើយស្រដៀងនឹងថ្ងៃបុណ្យនៃក្តីស្រឡាញ់សម្រាប់ប្រជាជនជីហ្វ។

វាត្រូវបានគេចាត់ទុកថានៅសម័យបុរាណជាថ្ងៃចុងក្រោយសម្រាប់ការដាំដុះហើយត្រូវបានគេស្គាល់ថាជា " ការបែកពូថៅ" ដែលអាចជានិមិត្តរូបនៃថ្ងៃចុងក្រោយសម្រាប់ការសាងសង់

ព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់យើងថារហូតដល់ថ្ងៃដែលលូអេចូលក្នុងទូកជំនុំជម្រះកំពុងញ៉ាំងដឹករៀបការរៀបការដាំនិងសាងសង់។ រឿងទាំងអស់នេះមានទំនាក់ទំនងជាមួយ T u B 'A v ។

វាគឺជាថ្ងៃមួយដែលស្ត្រីក្រមុំព្រហ្មចារីជនជាតិយូដាស្លៀកពាក់សហើយចូលទៅក្នុងវាលស្រែនិងរាំដើម្បីរង់ចាំកូនកំលោះនាពេលអនាគតមកឆក់យកពួកគេ។

វាគឺជាថ្ងៃដែលផ្លូវទៅកាន់ទីក្រុងយេរូសាឡឹមត្រូវបានបើកបន្ទាប់ពីរយៈពេលជាង ២០០

ឆ្នាំត្រូវបានបិទដូច្នោះអ្នកដែលមកពីរាជាណាចក្រអ៊ីស្រាអែលខាងជើងអាចទៅទីក្រុងយេរូសាឡឹមដើម្បីធ្វើបុណ្យ។

វាជាថ្ងៃដែលបង្ហាញពីការរស់ឡើងវិញនៃមនុស្សស្លាប់នៅពេលដែលប្រជាជនជ្វីហ្វទីបំផុតឈប់ស្លាប់នៅទីរហោស្ថាននៅថ្ងៃនេះហើយពួកគេដឹងថាវាដល់ពេលចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា។

24 សំខាន់បំផុតនោះវាក៏នៅលើទី

នៃថ្ងៃ⁷នេះមួយថ្ងៃដែលត្រូវបានរៀបរាប់ក្នុងបទគម្ពីរថាជាពេលវេលាសម្រាប់ពិធីមង្គលការរបស់កូនចៀមនិងការប្រែចិត្តរបស់អ្នកដែលត្រូវបានបន្សល់

ទុកនេះ។ ខែក្នុងឆ្នាំ 2021 វាតំណាងឱ្យថ្ងៃដែលរយៈពេលប្រាំខែនៃវិវរណៈ ៩ នឹងត្រូវចាប់ផ្តើម។

ប៉ុន្តែជាថ្មីម្តងទៀតជាលើក៦^{ទី}

ព្រះអម្ចាស់បានពន្យារពេលការជំនុំជំរះរបស់ទ្រង់លើពិភពលោកហើយបន្តធ្វើឱ្យថ្ងៃនៃទុក្ខវេទនាដ៏ធំសម្រាប់ពួកបរិសុទ្ធដែលនៅពីក្រោយទ្រង់។

ដោយសារតែព្រះច័ន្ទថ្មីត្រូវបានគេមើលឃើញមួយថ្ងៃយឺតនៅអ៊ីស្រាអែលក្នុងខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២១

ថ្ងៃពិតៗ^៥ របស់អាវី (T u B 'A v) គឺថ្ងៃទី ២៥ ខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២១ ។

យើងនឹងប្រើកាលបរិច្ឆេទនេះដើម្បីរាប់ពីក្នុងល្បែងផ្សំបនេះដើម្បីបង្ហាញពីមូលហេតុដែលខ្ញុំ ជឿថាថ្ងៃទី ២១ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១

គឺជាថ្ងៃដែលទំនងបំផុតសម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍រញ្ជួយដ៏អស្ចារ្យដែលនឹងកើតឡើង។

ទូរាវមានរយៈពេលប្រមាណ ៧ ខែឈានចូលដល់“ ថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់”

ចុងក្រោយដែលនឹងទុករយៈពេល ៥ ខែនៃ“ រាត្រី” នៅលើផែនដីដូចដែលយើងឃើញនៅក្នុងវិវរណៈ ៩ នៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍វេទនាដំបូងនិងការបើកដំណើរការ អាប៊ីស។ ប្រសិនបើយើងពិចារណាឆ្នាំ ២០២១ ជា“ ថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់” ហើយដូចក្នុងរយៈពេល ២៤

ម៉ោងប្រហែលពាក់កណ្តាលគឺស្រាលហើយពាក់កណ្តាលគឺងងឹតបន្ទាប់មកការវិនិច្ឆ័យនឹងចាប់ផ្តើមនៅប្រហែលខែមិថុនាឆ្នាំ ២០២១ ។ ទោះយ៉ាងណានៅអ៊ីស្រាអែលមានរហូតដល់ ១៤

ម៉ោងនៃពន្លឺព្រះអាទិត្យក្នុងខែដូរក្តៅហើយមានតែភាពងងឹត ១០ ម៉ោងប៉ុណ្ណោះ។ នេះនឹងទុកឱ្យយើង ៧ ថ្ងៃ ៧ យប់និង ៥ ខែសម្រាប់ពិភពលោក។

ទោះយ៉ាងណាសម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទនេះនឹងទុកឱ្យយើងនូវភាពងងឹត ៧

ខែនៅក្នុងផ្នែកដំបូងនៃឆ្នាំ ២០២១ នៅពេលដែលយើងនៅតែរង់ចាំព្រះគ្រីស្ទជួយសង្គ្រោះយើងនិង ៥

ខែនៃថ្ងៃបន្ទាប់ពីការលើកឡើងដំបូងនៅពេលដែលយើងត្រូវបានគេចាប់យក

ដើម្បីនៅជាមួយព្រះអម្ចាស់។ ដូច្នេះរយៈពេល ៥

ខែនេះអាចត្រូវបានចាត់ទុកថាជាពេលវេលាត្រឹមត្រូវនិងពេលថ្ងៃអាស្រ័យលើវិធីដែលអ្នកមើលវា។

យ៉ូអែលពិពណ៌នាអំពីពេលវេលានេះថាគួរឱ្យខ្លាចខណៈពេត្រុសពិពណ៌នាថាវាជាភាពរុងរឿង។

ទាំងចូអែលនិងពេត្រុសនិយាយថាព្រះអាទិត្យងងឹតហើយព្រះច័ន្ទប្រែទៅជាឈាមមុនពេលជំនុំជំរះដែលបានកើតឡើងនៅចុងខែឧសភានិងដើមខែមិថុនាឆ្នាំ ២០២១

ដោយមានព្រះច័ន្ទឈាមនិងសូរ្យគ្រាស។

ថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១ ក៏ជាថ្ងៃដែល“ រាត្រី” ត្រូវចាប់ផ្តើមដែរ។ វាជា៦០ របស់លោកអូប៉ាម៉ា^៩

ថ្ងៃខួបកំណើត។ វាគឺជាខួប ៩ ឆ្នាំនៃការដែលទង់ជាតិអាមេរិកធ្លាក់នៅអូឡាំពិកកំឡុងពេលភ្លេងជាតិ។

វាគឺជាខួប ១ ឆ្នាំនៃការផ្ទុះដូចនុយក្លេអ៊ែរដ៏ធំនៅប្រទេសលីបង់។ វាក៏ជាថ្ងៃដែលប្រាសាទទី ២

ត្រូវបានបំផ្លាញនៅឆ្នាំ ៧០ នៃគ.។ ស.។ ថ្ងៃទី ៣ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១ គឺជាថ្ងៃពិត២៤^៩ នៃ៥^៩

ខែនៃអេវដោយសារតែព្រះច័ន្ទថ្មីត្រូវបានគេមើលឃើញមួយថ្ងៃយឺតនៅអ៊ីស្រាអែល។

ព្រះគម្ពីរចង្អុលបង្ហាញយើងអំពីកាលបរិច្ឆេទនេះនៅក្នុងសាការី ១.

សាការីត្រូវបានផ្តល់ចក្ខុវិស័យអំពីរឿងដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចទាំងអស់ដែលនឹងមកដល់នៅថ្ងៃចុងក្រោយហើយសៀវភៅសាការីទាំងមូលគឺជាបុព្វបទនៃសៀវភៅវិវរណៈ។

គ្រាន់តែមុនពេលការបង្ហាញព្រះអម្ចាស់សាការីទាំងអស់នៃព្រឹត្តិការណ៍គួរឱ្យខ្លាចទាំងនេះដែលនឹងពន្លា, គាត់និយាយទៅគាត់នៅថ្ងៃទី 24^៩ 11^៩ ខែទីនេះ។

គឺនៅថ្ងៃនេះដែលទេវតានិយាយពាក្យទាំងនេះទៅកាន់សាការីថា “

យើងបានធ្វើដំណើរពាសពេញផែនដីហើយបានរកឃើញពិភពលោកទាំងមូលដោយភាពសុខសាន្តនិងសុខសាន្ត” ។

ដូច្នេះបទគម្ពីរកំពុងបង្ហាញយើងថារហូតមកដល់បច្ចុប្បន្ននេះពិភពលោកនៅតែស្ថិតក្នុងភាពស្ងប់ស្ងាត់និងមានសន្តិភាពប៉ុន្តែបន្ទាប់មកយប់បានធ្លាក់មកលើផែនដីហើយឋាននរកទាំងអស់ក៏រលត់ទៅវិញ។

រូបភាពកញ្ចក់ 24 11^៩នេះគឺជាលើកទី ថ្ងៃនៃខែទី 24^៩ 5^៩ ខែទីដែលជាខែសីហា 3, 2021.

នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀតបានកើនឡើងរហូតដល់ខែសីហា 3, 2021,

ពិភពលោកនេះគឺនៅសល់និងក្នុងសន្តិភាព ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីកាលបរិច្ឆេទនេះចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី ៤

ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១

យើងចាប់ផ្តើមឃើញពេលយប់ធ្លាក់មកលើផែនដីនៅពេលដែលត្រានៃវិវរណៈចាប់ផ្តើមបើក។

ខ្ញុំជឿថាបទគម្ពីរកំពុងចង្អុលបង្ហាញយើងនៅថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១

ជាកាលបរិច្ឆេទមួយទៀតនៅពេល “យប់” ធ្លាក់មកលើផែនដី។ យើងនឹងប្រើកាលបរិច្ឆេទនេះ (ថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១) ដើម្បីរាប់ពីក្នុងល្បែងផ្តុំរូបនេះដើម្បីបង្ហាញពីមូលហេតុដែលខ្ញុំជឿថាថ្ងៃទី ២៤ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ គឺជាថ្ងៃដែលទំនងបំផុតសម្រាប់ការលើកឡើងដំបូងនៃផ្លែឈើ។

ថ្ងៃបើទាំង T u B 'A v (ថ្ងៃទី ២៥ ខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២១) និងថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១

គឺជាកាលបរិច្ឆេទទាំងពីរនៅពេលដែល “យប់”

ឬជាពេលវេលានៃភាពងងឹតអាចកើតមានលើផែនដីរយៈពេល ៥

ខែក៏ដោយព្រះអម្ចាស់បានពន្យារពេលជំនុំជម្រះរបស់ទ្រង់ចំពោះមនុស្សទាំង

៦ លើកទីពេលវេលានិងដូចដែលយើងមានអំពីការទៅមើលឃើញមានតែ 1/3 នៃ "យប់" នឹងត្រូវបានដោយគ្មានពន្លឺ។

ព្រះអម្ចាស់បន្តរារាំងកម្លាំងនៃភាពងងឹតហើយកាត់បន្ថយថ្ងៃនៃការជំនុំជម្រះឱ្យតិចបំផុតតាមដែលអាចធ្វើទៅបានតាមបទគម្ពីរដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់អ្នកដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស។

វិវរណៈ ៨:១២ - ទេវតាទី ៤

បន្តិសំឡេងត្រែហើយព្រះអាទិត្យមួយភាគបីបានរះឡើងមួយភាគបីនៃព្រះច័ន្ទនិងផ្កាយមួយភាគបីដូច្នោះ មួយភាគបីនៃពួកគេប្រែទៅជាងងឹត។ មួយភាគបីនៃថ្ងៃគឺគ្មានពន្លឺហើយមួយភាគបីនៃយប់

ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថា ១/៣ នៃថ្ងៃនិងយប់នឹងគ្មានពន្លឺ។

ខ្ញុំជឿថាការព្យាករណ៍នេះប្រហែលជាកំពុងចង្អុលបង្ហាញឱ្យយើងនូវការវិនិច្ឆ័យ ១/៣

ដែលនឹងមកដល់នៅលើផែនដី។ លេខ ១/៣ ត្រូវបានរកឃើញ ១៥ ដងនៅក្នុងវិវរណៈ ៨ និង ៩

វាជាប្រភាគទូទៅបំផុតដែលមាននៅក្នុងសៀវភៅវិវរណៈ។ លេខ ១៥ គឺ ៥+៥+៥ និង ៥៥៥

គឺជាលេខនៃព្រះគុណ។

រយៈពេល ៥ ខែនេះពីថ្ងៃទៅហាល្លាយកា ២០២១ តំណាងឱ្យ “ថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់”

និងពេលវេលាដែលពេលយប់ធ្លាក់ប្រហែល ៥

ខែមុនពេលព្រះគ្រីស្ទយាងមកផែនដីវិញដើម្បីសោយរាជ្យបាន ១០០០ ឆ្នាំ។ ការរាប់ពីទូបី (២៥ កក្កដា

២០២១) រហូតដល់ថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១

នៅពេលព្រះគ្រីស្ទយាងមកផែនដីវិញដើម្បីសោយរាជ្យនិងសោយរាជ្យជាមួយកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់យើង
មានរយៈពេល ១៣២ ថ្ងៃ។ ប្រសិនបើមានតែ ១/៣ នៃ “ ថ្ងៃ ” និង ១/៣ នៃ “ យប់ ”
គ្មានពន្លឺទេនោះនឹងមានរយៈពេល ៤៤ ថ្ងៃនៃភាពងងឹតដែលនឹងចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី ២១ ខែតុលាឆ្នាំ
២០២១

ប្រសិនបើយើងរាប់ចាប់ពីថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១ ថ្ងៃកំណើតរបស់លោកអូបាម៉ា និងខួប ៩
ឆ្នាំនៃការដែលទង់ជាតិអាមេរិកបានធ្លាក់ចុះនៅអូឡាំពិកឆ្នាំ ២០១២

ក្នុងកំឡុងពេលភ្លេងជាតិរហូតដល់ថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ យើងមាន ១២៣ ថ្ងៃ។

ប្រសិនបើយើងបែងចែកវាដោយ ៣ យើងមាន ៤១ ថ្ងៃហើយពួកគេនឹងចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី ២៤
ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ ។

វាគឺនៅ៦០ របស់លោកអូបាម៉ា ថ្ងៃខួបកំណើតនៅថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១

នៅពេលអត្ថបទពីហ្សឺរីមានចំណងជើងថា៖ “ *បារ៉ាក់អូបាម៉ានឹងមាន “ ការប្រារព្ធពិធី ៦៦៦”
សម្រាប់ខួបកំណើតឆ្នាំ ២០២១ ដែលមានភាពចម្រូងចម្រាសរួចទៅហើយរបស់គាត់* ចេញមក។
អត្ថបទបានបន្តថា “ ៦៦៦”

នៃថ្ងៃខួបកំណើតរបស់លោកអូបាម៉ាពិសេសនេះត្រូវនឹងជម្រើសនៃការបរិច្ចាគដែលគាត់បានផ្សព្វផ្សាយ
តាមរយៈគេហទំព័រផ្លូវការរបស់គាត់។ ដូច្នេះហើយពួកគេប្រកាសវាថា៖ “

ចូលរួមជាមួយយើងដើម្បីអបអរសាទរខួបកំណើតអាយុ ៦០

ឆ្នាំរបស់ប្រធានាធិបតីអូបាម៉ាដោយការរួមចំណែកប្រាប់យើងពីរបៀបដែលអ្នកជួយសហគមន៍របស់អ្នក
ក។ ជួយយើងធ្វើឱ្យខួបកំណើតនេះពិសេសបំផុតដោយបរិច្ចាគ ៦ ដុល្លារ ៦០ ដុល្លារ ៦០០
ដុល្លារឬចំនួនទឹកប្រាក់ដែលអ្នកជ្រើសរើសដើម្បីជួយនាំយក *មជ្ឈមណ្ឌលប្រធានាធិបតីអូបាម៉ា* ។

ប្រសិនបើយើងចាប់ផ្តើមរាប់នៅថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១ ហើយកាត់ផ្តាច់ ៦៦,៦%

នៃថ្ងៃដែលអាចជា “ យប់ ” ហើយមានតែ ១/៣ នៃ “ យប់ ”

គឺគ្មានពន្លឺនៅពេលព្រះគ្រីស្ទយកកូនក្រមុំរបស់គាត់ហើយចាកចេញហើយមិន

វិលត្រឡប់មកវិញរហូតដល់ 7^{ទី} ថ្ងៃនៃ H a n u k k a h

បន្ទាប់មកភាពងងឹតនៅលើផែនដីលើមកខែតុលា 24, 2021, និងមានរយៈពេល 41 ថ្ងៃរហូតដល់ពេលត្រឡប់មកវិញជាមួយនឹងព្រះយេស៊ូដើម្បីគ្រប់គ្រងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ហើយគ្រងរាជសម្រាប់ឆ្នាំ 1000 ។

ទាំង T u B 'A v និងថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១ មានរយៈពេលជាង ៤ ខែពីការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ផែនដីដូច្នោះអាចត្រូវបានចាត់ទុកថា ៥ ខែដោយប្រើការរាប់បញ្ចូល។ ជាថ្មីម្តងទៀត ៥ ខែនេះរួមមាន Av ,E l u l ,T i s h r e i , Chesvan និងK i s l e v ។

ព្រះគ្រីស្ទយាងត្រឡប់មកវិញនៅដើមឆ័រដើម្បីនាំព្រះរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់មកផែនដី។ រយៈពេល ៥ ខែត្រូវបានខ្លឹមហើយមានតែ ១/៣ នៃយប់ប៉ុណ្ណោះដែលនឹងគ្មានពន្លឺ។

លូកា ២១:២៥ - “ នឹងមានទីសំគាល់នៅក្នុង ព្រះអាទិត្យព្រះច័ន្ទនិង តារា។ នៅលើផែនដីប្រជាជាតិទានានឹងមានភាពតប់ប្រមល់និងភាពច្របូកច្របល់នៅពេលដែលការគ្រហឹមនិងការបាចសម្បទា” ។

លោកប្បុត្តិ ១:១៤ ហើយព្រះ បាននិយាយថា “ សូមឱ្យមាន ភ្លើង នៅក្នុងការព្រឹត្តិក ខែមេឃ ដើម្បីសម្គាល់ រាង ថ្ងៃ និង យប់ និងដើម្បីសម្គាល់ រដូវ និងថ្ងៃ និងឆ្នាំ”

ព្រះគម្ពីរបង្រៀនយើងថានឹងមានទីសំគាល់នៅលើព្រះអាទិត្យព្រះច័ន្ទនិងផ្កាយ។ ជារៀងរាល់ខែព្រះអាទិត្យចូលទៅក្នុងក្រុមតារានិករផ្សេងគ្នា។ ហោរាសាស្ត្រប្រើតារាងបុរាណនៃផ្កាយទាំងនេះដើម្បីកំណត់ពីសញ្ញាហោរាសាស្ត្រ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយទីតាំងរបស់ផែនដីបានផ្លាស់ប្តូរក្នុងរយៈពេលរាប់ពាន់ឆ្នាំចុងក្រោយនេះហើយតារាងហោរាសាស្ត្រមានរយៈពេលប្រហែលមួយខែពីអ្វីដែលយើងឃើញនៅស្ថានសួគ៌សព្វថ្ងៃនេះ។ ដោយប្រើសញ្ញាដែលតារាវិទូអាចមើលឃើញនៅថ្ងៃនេះព្រះអាទិត្យបានចូលទៅក្នុងមហារីកនៅថ្ងៃទី ១៧ ខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២១ និងលេអូនៅថ្ងៃទី ១៧ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១ បន្ទាប់មកវានឹងចូលទៅក្នុងរីហ្គោនៅថ្ងៃទី ១៦ ខែកញ្ញាឆ្នាំ ២០២១ L i b r a នៅថ្ងៃទី ៣០ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ S c o r p i o នៅថ្ងៃទី ២៣ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០២១ និងអូហ្វីជុសនៅថ្ងៃទី ២៩ ខែវិច្ឆិកាឆ្នាំ ២០២១ ជាថ្ងៃដំបូងនៃហនុកកា

នៅពេលយើងមើលទៅសញ្ញាទាំងនេះពួកគេហាក់ដូចជាកំពុងចង្អុលយើងទៅខតម្ហីរនៅក្នុងវិវរណៈ ៩ ទាក់ទងនឹងរយៈពេល ៥ ខែនិងការចាប់ផ្តើមនៃទុក្ខវេទនាដំបូង។

វិវរណៈ ៩: ១-១២ ទេវតាទីប្រាំ s o u n d

ត្រូវបស់គាត់ហើយខ្ញុំឃើញផ្កាយមួយដែលធ្លាក់ពីលើមេឃមកផែនដី។

ផ្កាយនេះត្រូវបានគេផ្តល់ឱ្យកូនសោរនៅក្បែរអំប៊ីស។

នៅពេលគាត់បើកអំប៊ីសស៊ីផ្សែងបានហុយចេញពីវាដូចជាផ្សែងចេញពីឡភ្លើងដ៏មហិមា។

ព្រះអាទិត្យនិងមេឃបានងងឹតដោយសារផ្សែងពីអំប៊ីស។

ហើយកណ្តុបផ្សែងបានធ្លាក់មកលើផែនដីហើយ **មានអំណាចដូចខ្យងរំលឹផែនដី**។

ពួកគេត្រូវបានគេប្រាប់ថាកុំធ្វើបាបស្មៅផែនដីឬរុក្ខជាតិឬដើមឈើណាមួយឡើយប៉ុន្តែមានតែមនុស្សទាំងនោះដែលមិនមានត្រារបស់ព្រះនៅលើថ្ងាសប៉ុណ្ណោះ។

ពួកគេមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យសម្លាប់ពួកគេទេប៉ុន្តែគ្រាន់តែធ្វើទារុណកម្មពួកគេអស់ **រយៈពេលប្រាំខែ**។

ហើយការឈឺចាប់ដែលពួកគេបានទទួលគឺដូចជាការខាំរបស់ **ខ្យងរំលឹ** នៅពេលដែលវាធ្វើកូដកម្ម

នៅគ្រានោះមនុស្សនឹងស្វែងរកសេចក្តីស្លាប់តែរកមិនឃើញ។

ពួកគេចង់ស្លាប់ប៉ុន្តែសេចក្តីស្លាប់នឹងគេចផុតពីពួកគេ។

កណ្តុបមើលទៅដូចជាសេះដែលបានរៀបចំសម្រាប់ការប្រយុទ្ធ។

នៅលើក្បាលរបស់ពួកគេពួកគេពាក់អ្វីដូចជាមកុដមានហើយមុខរបស់ពួកគេស្រដៀងនឹងមុខមនុស្ស។

សក់របស់ពួកគេគឺដូចជាសក់របស់ស្ត្រីហើយធ្មេញរបស់ពួកគេគឺដូចជាធ្មេញរបស់សត្វតោ។

ពួកគេមានអាវទ្រនាប់ដូចអាវទ្រនាប់ដែកហើយសំឡេងស្លាបរបស់ពួកគេប្រៀបដូចជាផ្ការន្ទះរបស់សេះ

និងរទេះចំបាំងជាច្រើនដែលកំពុងសម្រុកចូលក្នុងសមរក្ខមិ។ ពួកគេមានកន្ទុយដែលមានស្នាម

ដូចខ្យងរំលឹហើយនៅក្នុងកន្ទុយរបស់ពួកគេពួកគេមានអំណាច

ធ្វើទារុណកម្មមនុស្សអស់រយៈពេលប្រាំខែ។

ពួកគេមានស្តេចជាទេវតាអំប៊ីសដែលមានឈ្មោះជាភាសាហេប្រើថាអាប៊ីដុនហើយភាសាក្រិចគឺអាប៉ូលី

យ៉ុន (មានន័យថាអ្នកបំផ្លាញ) ។ ទុក្ខវេទនាដំបូងបានកន្លងផុតទៅហើយ។

បញ្ហាពីរផ្សេងទៀតមិនទាន់មកដល់ទេ។

ប្រសិនបើព្រឹត្តិការណ៍វេទនាដំបូងបានកើតឡើងនៅថ្ងៃទី ២៤/២៥ ខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២១ ឬថ្ងៃទី ៤ ខែសីហាឆ្នាំ ២០២១ ព្រះអាទិត្យស្ថិតនៅក្នុងក្រុមតារានិករមហារីកដែលមើលទៅដូចជាបង្កបង្កាម។ នៅពេលយើងក្រឡេកមើលនិយមន័យនៃពាក្យ **ខ្សាច់** វានិយាយថា៖ “ អាវ៉ាខិននៅលើផែនដី

ដែលមានដង្ហើមប្រហាក់ប្រហែលនឹងបង្ក

និងមានពស់ពុលនៅខាងចុងកន្ទុយរបស់វាដែលវាអាចកោងនៅពីក្រោយខ្នងបាន” ។ ក្រុមតារានិករមហារីកបង្ហាញយើងថាខ្សាច់កំពុងចាប់ផ្តើមបង្កើតនៅពេលនេះហើយនឹងត្រូវបានបង្កើតឡើងយ៉ាងពេញលេញនៅខែវិច្ឆិកាឆ្នាំ ២០២១ នៅពេលដែលព្រះអាទិត្យចូលក្នុងក្រុមតារានិករ

Scorpio ។ ក្រុមតារានិករ Leo រំលឹកយើងអំពីធ្មេញរបស់សត្វតោនៅក្នុងវិវរណៈ ៩: ៨ ។

ក្រុមតារានិករ Virgo រំលឹកយើងអំពីសក់របស់ស្ត្រីនៅក្នុងវិវរណៈ ៩: ៨ ។ ក្រុមតារានិករ

Libra រំលឹកយើងពីវិវរណៈ ៩: ៣-៤ ដែល “ កណ្តុប”

ត្រូវបានផ្តល់អំណាចនិងសិទ្ធិអំណាចដើម្បីធ្វើទារុណកម្មមនុស្សទាំងអស់ដែលមិនមានត្រារបស់ព្រះនៅលើថ្ងាសរបស់ពួកគេដែលបង្ហាញថាជញ្ជីងយុត្តិធម៌ត្រូវបានលើកហើយ

សាតាំងមានសិទ្ធិអំណាចជាថ្មីម្តងទៀតនៅលើផែនដីដើម្បីធ្វើដូចដែលវាចង់។ តារានិករ

Scorpio រំលឹកយើងអំពីវិវរណៈ ៩: ៥ និង ១០

ដែលសត្វអាក្រក់ទាំងនេះត្រូវបានប្រៀបធៀបទៅនឹងខ្សាច់។ ទាំងនេះគឺជារយៈពេល ៥

ខែនៃការដាក់ទោសឬទុក្ខវេទនាដ៏ធំនៅលើផែនដី។ រយៈពេល ៥

ខែនឹងត្រូវបញ្ចប់សម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅថ្ងៃទី ២៩ ខែវិច្ឆិកាឆ្នាំ ២០២១

បន្ទាប់ពីព្រះអាទិត្យរះចូលទៅក្នុងក្រុមតារានិករ Ophiuchus

ដែលតំណាងឱ្យព្រះគ្រីស្ទយកឈ្នះពស់នៅដើមហានូក។

៥ ខែដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុងវិវរណៈ ៩ មិនចាំបាច់ជា ៥ ខែពេញលេញទេប៉ុន្តែគួរតែរួមបញ្ចូល ៥ ខែ។ ៥ ខែនេះរួមមាន៖

១ ។ កក្កដា Av

2 សីហា អេលូល

៣ ។ កញ្ញា ធីសីរី

៤ ។ ខែតុលា

ឆេសវ៉ាន

៥ ។ ខែវិច្ឆិកា

K i s l e v

វាគឺនៅថ្ងៃដំបូងនៃ T i v e t ដែលមហាក្សត្រីព្រហ្មចារីដែលបានជ្រើសរើសត្រូវបានគ្រងរាជ្យ។
6 នេះនឹងជាលើកទី នៅថ្ងៃនៃ H a n u k k a h ឬខែធ្នូ 4, 2021. វាគឺនៅលើ

7 ថ្ងៃនៃអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់សាសន៍យូដាទីពេលដែលស្បែកខ្លះនឹងត្រូវបានយកចេញនិងកូនក្រមុំនឹងត្រូវបានបង្ហាញទៅនាងរង់ចាំភ្ញៀវ។

ខ្ញុំជឿថានេះគំណាងឱ្យកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទដែលត្រូវបានបង្ហាញដល់ការបង្កើតនៅពេលការយាងមក
ជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកកាន់ផែនដី។

រ៉ូម ៨:១៩ -

សម្រាប់ការបង្កើតរង់ចាំការទន្ទឹងរង់ចាំយ៉ាងខ្លាំងសម្រាប់កូនចៅរបស់ព្រះដែលនឹងត្រូវបង្ហាញ។

ដូច្នេះព្រះគម្ពីរបានចង្អុលបង្ហាញយើងម្តងទៀតអំពីរយៈពេលជំនុំជម្រះ ៥

ខែនៅលើផែនដីប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់នៅតែបន្តកាត់បន្ថយថ្ងៃដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់អ្នកដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស។ នៅក្នុងសៀវភៅនេះខ្ញុំមើលទៅនៅថ្ងៃមួយផ្សេងទៀតដែលព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញយើងទៅ,
ដែលនឹងមាន 24 ថ្ងៃនៃ⁷ ទីខែនៅអ៊ីស្រាអែល (30 កញ្ញា 2021), ដែលខ្ញុំជឿថានឹងមាន

7^{ទី}និងការពន្យារពេលចុងក្រោយនៅក្នុងនេះ ផ្អែក នៅពេលការពន្យារពេលទាំង ៧ បានបញ្ចប់ដល់ពេលដែល^{ទី}
ទេវតាបន្តិសំឡេងត្រូវបានគាត់ហើយសម្រាប់អាថ៌កំបាំងនៃព្រះ (ការលើកឡើងដំបូងនៃសាសនាចក្រ)
ត្រូវបានសម្រេច។

វិវរណៈ ១០: ៥-៧

*បន្ទាប់មកទេវតាដែលខ្ញុំបានឃើញឈរនៅលើសមុទ្រនិងលើដីលើកដៃស្តាំរបស់គាត់ឡើងទៅស្ថានសួគ៌
។*

ហើយគាត់បានស្តាប់ចំពោះអ្នកដែលមានជីវិតអស់កល្បជារៀងរហូតដែលបានបង្កើតផ្ទៃមេឃនិងអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងវាផែនដីនិងអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងនោះសមុទ្រនិងអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងនោះហើយនិយាយថា “ **នឹងគ្មានទេ ពន្យារពេលបន្ថែមទៀត!** ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃដែលទេវតាទី ៧

ហៀបនឹងផ្គុំត្រែនោះ

អាថ៌កំបាំងនៃព្រះនឹងត្រូវបានសម្រេចដូចដែលទ្រង់បានប្រកាសដល់ពួកហោរាជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់»។

កូរិនថូសទី ១ ១៥: ៥១-៥៣ មើលចុះ: **ខ្ញុំបង្ហាញអាថ៌កំបាំងមួយដល់អ្នក៖**

យើងទាំងអស់គ្នានឹងមិនគេងលក់ទេ ប៉ុន្តែយើងទាំងអស់គ្នានឹងត្រូវផ្លាស់ប្តូរ
មួយភ្លែតក្នុងមួយប្រព្រឹត្តិកម្មនៅពេលត្រែចុងក្រោយ។

អ្នកត្រូវនឹងបន្តឡើងហើយមនុស្សស្លាប់នឹងរស់ឡើងវិញដោយមិនរលួយហើយយើងនឹងត្រូវផ្លាស់ប្តូរ។

ចំពោះអំពើពុករលួយនេះត្រូវតែដាក់លើភាពមិនស្មុយរលួយហើយជីវិតមែងស្លាប់នេះត្រូវតែដាក់លើអម
តៈ។

អាថ៌កំបាំងនៃព្រះគឺជាការលើកឡើងរបស់ក្រុមជំនុំ។ ទេវតានៅក្នុងវិវរណៈ ១០

ប្រាប់យើងថានឹងមិនមានការពន្យារពេលទៀតទេ -

នេះមានន័យថាមានការពន្យារពេលដូចដែលយើងបានប្រាប់នៅក្នុងម៉ាថាយ ២៥

ដែរថាកូនកំលោះត្រូវបានពន្យារពេលហើយក្រមុំព្រហ្មចារីបានដេកលក់។

ព្រះជាម្ចាស់តែងតែមានពេលវេលាកំណត់សម្រាប់ការលើកឡើង។

គាត់មិនផ្លាស់ប្តូរពេលវេលាឬផ្លាស់វាមកវិញទេ។

ការពន្យារពេលគឺជាផ្នែកមួយនៃល្បែងផ្គុំរូបដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ដើម្បីបង្ហាញយើងនូវសេចក្តីស្រឡាញ់សេ
ចក្តីមេត្តាករុណានិងការអត់ធ្មត់ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់នៅពេលដែលយើងឃើញពីរបៀបដែលពេលវេលា
នោះម្តងហើយម្តងទៀតទ្រង់អាចនាំឱ្យមានការវិនិច្ឆ័យរបស់ទ្រង់ប៉ុន្តែទ្រង់បានពន្យារពេលនិងធ្វើឱ្យថ្ងៃខ្លី
ដូចព្រះគម្ពីរ អាចធ្វើទៅបានសម្រាប់អ្នកដែលបានជ្រើសរើស។

ល្បែងផ្គុំរូបនេះគឺនិយាយអំពីសេចក្តីមេត្តាករុណាព្រះគុណនិងសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ចំ
ពោះកូន ។

របស់ទ្រង់ដោយមិនចង់ឱ្យនរណាម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយប៉ុន្តែអ្វីៗទាំងអស់ដើម្បីបានជីវិតអស់កល្បតាមរ
យៈព្រះរាជបុត្រាទ្រង់។

ពេត្រុសទី ២ ៣: ៣-៩ -

សំខាន់ជាងនេះទៅទៀតអ្នកត្រូវតែយល់ថានៅគ្រាចុងក្រោយគេនឹងសើចម្អកហើយធ្វើតាមបំណងអា

ក្រក់របស់ខ្លួន។ ពួកគេនឹងនិយាយថា “ តើនេះជាអ្វីដែលគាត់បានមក?

ចាប់តាំងពីជីដូនជីតារបស់យើងបានស្លាប់អ្វីៗទាំងអស់នៅតែបន្តដូចអ្វីដែលវាមានតាំងពីការចាប់ផ្តើមបង្កើតមក” ។

ប៉ុន្តែពួកគេភ្លេចដោយចេតនាថាជាយូរមកហើយដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមេស៊ីបានកើតឡើងហើយផែនដីត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយទឹកនិងដោយទឹក។ ដោយ

ទឹកទាំងនេះពិភពលោកនៅគ្រានោះត្រូវបានគេដឹកនិងបំផ្លាញ។

ដោយពាក្យដែលនេះផ្ទៃមេឃនិងផែនដីបច្ចុប្បន្នត្រូវបានបម្រុងទុកសម្រាប់ភ្លើងដែលត្រូវបានរក្សាទុក

សម្រាប់ថ្ងៃជំនុំជំរះនិងការបំផ្លាញមនុស្សទុច្ចរិត។ ប៉ុន្តែកុំភ្លេចរឿងនេះមួយមិត្តភក្តិ៖

ជាមួយព្រះអម្ចាស់មួយថ្ងៃគឺដូចជាមួយពាន់ឆ្នាំហើយមួយពាន់ឆ្នាំគឺដូចជាមួយថ្ងៃ។

ព្រះអម្ចាស់មិនយឺតយ៉ាវក្នុងការធ្វើតាមការសន្យារបស់គាត់ទេព្រោះអ្នកខ្លះយល់ថាយឺតយ៉ាវ។

ឆ្ងុយទៅវិញគាត់អត់ធុត់នឹងអ្នកដោយ

មិនចង់ឱ្យនរណាម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយប៉ុន្តែអ្នករាល់គ្នាមករកការប្រែចិត្ត។

ម៉ាថាយ ៤: ១-២ បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូវត្រូវបានដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ ចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថាន ដើម្បីត្រូវបានល្បួង ដោយអារក្ស។

បន្ទាប់ពីតមអាហារអស់រយៈពេលសែសិបថ្ងៃនិងសែសិបយប់គាត់ឃ្លាន។

វិវរណៈ ១២:១៤ - ស្ត្រីនោះត្រូវបានគេផ្តល់ស្លាបពីរបស់ឥន្ទ្រីដ៏ធំមួយដូច្នោះនាងអាចហើរទៅ

កន្លែងដែលបានរៀបចំសម្រាប់នាងនៅទីរហោស្ថានជាកន្លែងដែលនាងត្រូវបានគេមើលថែមួយពេលកន្លះម៉ោងដោយមិនអោយសត្វពស់ចូលទៅដល់។

ម៉ាថាយ ៩:១៥ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលតបថា ៖

«តើតាមរបៀបណាភ្ញៀវរបស់កូនកំលោះកាន់ទុក្ខពេលដែលគាត់នៅជាមួយ?

ពេលវេលានឹងមកដល់នៅពេលដែល **កូនកំលោះនឹងត្រូវយកចេញពីពួកគេ។**

បន្ទាប់មកពួកគេនឹងតមអាហារ។

វិវរណៈ ៧: ៤, ៩, ១៣, ១៤, ១៦ - បន្ទាប់មកខ្ញុំបានលីចំនួនអ្នកដែលត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់៖ **១៤៤.០០០**

នាក់ មកពីកុលសម្ព័ន្ធអីស្រាអែលទាំងអស់ ...

បន្ទាប់ពីនេះខ្ញុំបានមើលហើយនៅចំពោះមុខខ្ញុំមានហ្វូងមនុស្សដ៏ធំដែលគ្មាននរណាអាចរាប់បាន
មកពីគ្រប់ជាតិសាសន៍កុលសម្ព័ន្ធប្រជាជននិងភាសាឈរនៅមុខបណ្តឹងនិងនៅចំពោះមុខកូនចៀម
ពួកគេពាក់អាវពណ៌សហើយកាន់មែកឈើនៅក្នុងដៃ... ។

មេមាន់មួយដែលមិនរបស់អ្នកចាស់ទុំសួរខ្ញុំថា "ទាំងនេះនៅក្នុងសអាវដែលមានពួកគេនិងជាកន្លែងដែល
ពួកគេមកពីបាន?" ខ្ញុំបានឆ្លើយថា "លោកម្ចាស់លោកដឹងហើយ" ហើយគាត់បាននិយាយថា
ទាំងនេះគឺជាពួកគេដែល **មាន ចេញពីត្រាទុក្ខវេទនាជាខ្លាំង**។ ពួកគេបាន **បោកខោអាវរបស់ពួកគេ**
ហើយធ្វើឱ្យពួកគេសនៅក្នុងឈាមរបស់កូនចៀម ... " **ពួកគេនឹងមិនឃ្លានទៀតទេ!**
ពួកគេនឹងមិនស្រេកទៀតទេ។

កូរិនថូសទី 1 10:13 - **គ្មានការល្បួងណាមួយចាប់អ្នកទេប៉ុន្តែវាជារឿងធម្មតារបស់មនុស្ស។**
ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ស្មោះត្រង់

គាត់នឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកត្រូវបានល្បួងលើសពីអ្វីដែលអ្នកអាចទ្រាំទ្របាននោះទេប៉ុន្តែជាមួយនឹងការ
ល្បួងក៏នឹងធ្វើឱ្យមួយដើម្បីរត់គេចខ្លួនដែរដើម្បីអ្នកអាចស្ម័គ្រទ្រាំបាន។

ខ្ញុំជឿថាខគម្ពីរទាំងអស់នេះត្រូវបានតភ្ជាប់នៅក្នុងល្បួងផ្សេងៗ។

ព្រះអម្ចាស់កំពុងបង្ហាញយើងថាទ្រង់ត្រូវបានល្បួងហើយតមអាហាររយៈពេល ៤០ ថ្ងៃ។

ប៉ុលប្រាប់យើងថាព្រះនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យយើងត្រូវបានល្បួងហួសពីអ្វីដែលយើងអាចទ្រាំទ្របានហើយ
ថាទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យមានផ្លូវរត់គេចខ្លួន (ព្រឹត្តិការណ៍លើកទី ២) ។ ដូច្នេះក្នុងរយៈពេល ៤០ ថ្ងៃនៃ
ការល្បួង" នេះព្រះអម្ចាស់ធ្វើឱ្យប្រជាជនរបស់ទ្រង់រត់គេចខ្លួន។

ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់មិនយាងទៅជាង ៤០

ថ្ងៃដោយគ្មានអាហារទេនោះខ្ញុំជឿថាទ្រង់ក៏នឹងមិនធ្វើឱ្យពួកបរិសុទ្ធដែលនៅពីក្រោយព្រះអង្គទៅដោយ
គ្មានអាហារលើសពី ៤០ ថ្ងៃដែរ។

ទ្រង់នឹងមិនធ្វើឱ្យពួកបរិសុទ្ធផ្លែងរបស់ទ្រង់រងទុក្ខច្រើនជាងអ្វីដែលទ្រង់ត្រូវរងទុក្ខនៅពេលទ្រង់នៅលើ
ផែនដីឡើយ។

មានមនុស្សមួយចំនួននៅលើពិភពលោកដែលគ្មានអាហាររក្សាទុកហើយនៅពេលដែលការលើកឡើងដំ
បូងកើតឡើងហើយពួកគេត្រូវបានទុកចោលនឹងឃ្លានហើយត្រូវតមអាហារ។

ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់សន្យាស្រួរបស់ទ្រង់ថាពួកគេនឹងមិនឃ្លានទៀតទេបន្ទាប់ពីរយៈពេល ៤០

ថ្ងៃនៃគ្រាទុក្ខវេទនាដ៏ធំនៅលើផែនដីនេះ។ ព្រះយេស៊ូវបានចំណាយពេល ៤០

ថ្ងៃនៅក្នុងទីរហោស្ថានដែលជាតម្រុយមួយទៀតដែលព្រះអម្ចាស់ទុកសម្រាប់យើងនៅក្នុងវិវរណៈ ១២
នៅពេលដែលវានិយាយអំពីកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទត្រូវបាននាំទៅកន្លែងដែលរៀបចំដោយនាងដោយ
ព្រះនៅទីរហោស្ថាន។ ព្រះអម្ចាស់កំពុងចង្អុលបង្ហាញការវិនិច្ឆ័យ ៤០

ថ្ងៃដែលកូនក្រមុំដំបូងនឹងត្រូវរត់គេចខ្លួននៅពេលនាងត្រូវបានគេនាំទៅកន្លែងដែលរៀបចំសម្រាប់នាង
នៅទីរហោស្ថានដូចព្រះគ្រីស្ទបានយាងចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថានអស់ ៤០ ថ្ងៃនិងយប់។

យើងក៏ឃើញនូវប្រផ្នូលនៃរយៈពេល ៤០ ថ្ងៃនេះជាមួយអេលីយ៉ាតមអាហារនៅលើភ្នំហោរែបរយៈពេល
៤០ ថ្ងៃក៏ដូចជាម៉ូសេនៅលើភ្នំស៊ីណាយរយៈពេល ៤០

ថ្ងៃដែលជានិមិត្តរូបនៃកូនក្រមុំដំបូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅជាមួយព្រះអម្ចាស់នៅលើភ្នំស៊ីយ៉ូនរយៈពេល
៤០ ថ្ងៃ ។ លេខ ៤០

នៅក្នុងព្រះគម្ពីរជានិមិត្តរូបនៃកំឡុងពេលនៃការសាកល្បងការសាកល្បងឬការសាកល្បង។

17ជនជាតិយូដាជឿថាវាគឺជាការនៅថ្ងៃទី Chesvan (តុលា 23/24, 2021)

ដែលបានចាប់ផ្តើមក្នុងគ្រោះទឹកជំនន់ថ្ងៃរបស់លោកណូអេ។

លោកប្បត្តិ ៧:១១ - នៅឆ្នាំទីប្រាំមួយរយនៃជីវិតរបស់ណូអេនៅថ្ងៃទី **ដប់ប្រាំពីរនៃខែទីពីរ**-
នៅថ្ងៃនោះប្រភពទឹកទាំងអស់នៃជម្រៅដ៏ធំបានផ្ទុះឡើងហើយ **ទ្វារទឹកមេឃត្រូវបានបើក**។

នៅក្នុងពេលវេលារបស់លោកណូអេ, 8

ប្រតិទិនព្រះគម្ពីរបានមិនបានចាប់ផ្តើមនៅឡើយទេហើយនៅខែទីពីរនៃឆ្នាំនេះនឹងបានអ្វីដែលពួកគេឥ
ឡូវពិចារណាដើម្បីជាខែទីនៃឆ្នាំព្រះគម្ពីររបស់ពួកគេ។ ឆេសវ៉ាននៅតែត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាខែទី ២
រាប់ចាប់តាំងពីការចាប់ផ្តើមឆ្នាំថ្មីរបស់ជនជាតិយូដានៅលើពិធីព្រៃ

ម៉ាថាយ ២៤: ៣៧-៤១ “ ដូចនៅសម័យណូអេដែរវានឹងកើតឡើងនៅពេលបុត្រមនុស្សយាងមក។
ដ្បិតនៅមុនថ្ងៃទឹកជំនន់មនុស្សម្នាក់កំពុងស៊ីផឹកនិងរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍រហូតដល់ថ្ងៃណូអេចូលទូកធំ។
ហើយពួកគេមិនដឹងអ្វីអំពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើងទេរហូតដល់ **FLOOD CAME**

ហើយនាំពួកគេទាំងអស់ចេញ។ នោះហើយជារបៀបដែលវានឹងមកដល់នៅពេលដែលកូនមនុស្សមក។

បុរសពីរនាក់នឹងនៅឯវាល។ ម្នាក់នឹងត្រូវយកហើយម្នាក់ទៀតនៅខាងឆ្វេង។
ស្រ្តីពីរនាក់នឹងត្រូវកិនដោយម៉ាស៊ីនកិនដោយដៃ។ ម្នាក់នឹងត្រូវយកទៅហើយម្នាក់ទៀតនៅខាងឆ្វេង”

ដានីយ៉ែល ៩:២៦ “ ទីបញ្ចប់នឹងមកដល់ **ដូចជាអណ្តែតទឹក**៖
សង្គ្រាមនឹងបន្តរហូតដល់ទីបញ្ចប់ហើយការបំផ្លិចបំផ្លាញត្រូវបានកំណត់” ។

វិវរណៈ 12: 15-17 «ហើយ s e r p e n t

**ដេញចេញពីទឹកមាត់របស់គាត់ដែលជាទឹកជំនន់បន្ទាប់ពីស្រ្តីម្នាក់នោះថាគាត់អាចនឹងបណ្តាលឱ្យនាង
ទៅត្រូវបានអនុវត្តទៅតាមដោយទឹកជំនន់។**ហើយផែនដីបានជួយស្រ្តីហើយផែនដីបានបើកមាត់របស់
នាងហើយ **ហែលឡើងលើទឹក** ដែលនាគដេញចេញពីមាត់របស់គាត់។
ហើយនាគបានខឹងនឹងស្រ្តីនោះហើយបានទៅធ្វើសង្គ្រាមជាមួយកូនចៅដែលនៅសេសសល់ដែលរក្សា
បទបញ្ញត្តិរបស់ព្រះហើយមានទីបន្ទាល់អំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ។

អេសាយ ២៤: ៥, ១៨-១៩ - ផែនដីត្រូវបានមនុស្សសៅហ្មង

ពួកគេបានមិនស្តាប់បង្គាប់ច្បាប់រំលោភលើច្បាប់និងផ្តាច់សម្ពន្ធមេត្រីអស់កល្បជានិច្ច...
ទ្វារទំនប់នៅលើមេឃគឺត្រូវបានបើកគ្រឹះនៃការញ័រផែនដី។ ផែនដីត្រូវបានបែកបាក់,
ផែនដីត្រូវបានបំបែកចេញ, ផែនដីត្រូវបានរង្គោះរង្គើយ៉ាងខ្លាំង។

ខគម្ពីរទាំងនេះនៅក្នុងអេសាយ ២៤

ភ្ជាប់ការបែកបាក់នៃសេចក្តីសញ្ញាដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចទៅនឹងការជំនុំជំរះដែលកើតមានឡើងនៅពេល
ដែលផលដំបូងបានលើកឡើងហើយចង្អុលបង្ហាញយើងដោយផ្ទាល់ទៅរកទឹកជំនន់នៅសម័យណូអេ
នៅពេលដែលទ្វារទឹកមេឃបើក។

17

យើងមានការតភ្ជាប់ទៅនឹងតង្វាយដែលជាផលដំបូងនៅថ្ងៃប្រើរូបភាពកញ្ចក់ដែលនឹងក្លាយជាថ្ងៃទីនៃខែ
ទីពីរនៅលើប្រតិទិនគម្ពីរនេះ។ប្រជាជនដ៏ហួត្រូវបានព្រះបញ្ជានៅលេខ ៩

ដើម្បីធ្វើបុណ្យរំលងមួយខែក្រោយមកប្រសិនបើពួកគេមិនស្អាតពីការប៉ះសាកសពហើយមិនអាចធ្វើបុ
ណ្យរំលងបានតាមពេលវេលាត្រឹមត្រូវ។ ចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី

14 ពិធីបុណ្យចម្លងនៅថ្ងៃនៃខែដំបូងដែលសាសនាព្រះគម្ពីរលើកទីដូច្នោះបុណ្យរំលងជាលើកទីពីរនឹងចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី 14 ទី។

មានថ្ងៃនៃខែទីពីរនៃ I y a r 17

វាគឺជាការនៅថ្ងៃទីនៃខែដំបូងដែលប្រជាជនយូដាសង្កេតមើលផលដំបូងបុណ្យនំប៉័ងឥតមេ។ 17

វាគឺជាការផងដែរនៅលើថ្ងៃទីនៃខែទីមួយពេលដែលព្រះគ្រីស្តប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញ។

អ្នកទាំងឡាយណាដែលមិនអាចផ្តល់នូវផលដំបូងរបស់ខ្លួននៅថ្ងៃនេះនៅក្នុងព្រះវិហារនេះដោយសារតែពួកគេត្រូវបានសៅហ្មងត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យរង់ចាំមួយខែហើយបន្ទាប់មកផ្តល់ជូននូវផ្លែដំបូងថ្វាយដល់ព្រះអម្ចាស់នៅថ្ងៃទី 17 17 ថ្ងៃទីមួយនៃខែទីពីរដែលមានកញ្ចប់រូបភាពនៃទី ថ្ងៃឆេសវ៉ាន (៨^{ទី} ខែ) ។

ភ្លៀងនៃការវិនិច្ឆ័យរបស់ព្រះមានរយៈពេល ៤០ ថ្ងៃ ៤០ យប់។ ប្រសិនបើយើងរាប់ ៤០

ថ្ងៃនិងយប់ចាប់ពីថ្ងៃទី ២៤ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ ថ្ងៃចុងក្រោយនៃការជំនុំជំរះរបស់ព្រះគឺថ្ងៃទី ៣ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ ។ **ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីការជំនុំជម្រះ ៤០ ថ្ងៃ** (ទុក្ខព្រួយនៃថ្ងៃទាំងនោះ)

យើងឃើញព្រះអាទិត្យងងឹតហើយព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ឱ្យទេ ពន្លឺនិងផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃនៅថ្ងៃទី 4 ខែធ្នូ 2021. ខ្ញុំជឿថាជាថ្មីម្តងទៀតថាមានរយៈពេល 40

ថ្ងៃព្រះជាម្ចាស់វិនិច្ឆ័យទោសមនុស្សនៅលើផែនដីនេះដែលនឹងចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី 17^{ទីរបស់ខ្លួន}។

ថ្ងៃនៃ C h e s v a n

ម៉ាថាយ ២៤:២៩ - “

ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីគ្រាវេទនានៅគ្រានោះព្រះអាទិត្យនឹងងងឹតហើយព្រះច័ន្ទនឹងមិនបញ្ចេញពន្លឺទេហើយផ្កាយនឹងធ្លាក់ពីលើមេឃមកហើយអំណាចនៃស្ថានសួគ៌នឹងរង្គោះរង្គើ” ។

ព្រះគម្ពីរបង្រៀនថាមានពេលវេលាដែលបានកំណត់សម្រាប់ព្រះដើម្បីវិនិច្ឆ័យពិភពលោកប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់កំពុងពន្យារពេលព្រោះទ្រង់មិនចង់ឱ្យមនុស្សតែម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយប៉ុន្តែទាំងអស់គ្នាមករកការប្រែចិត្ត។

ទ្រង់បានពន្យារពេលម្តងហើយម្តងទៀតនិងកាត់បន្ថយថ្ងៃនៃភាពងងឹតដែលទ្រង់អាចអនុញ្ញាតឱ្យចូលមកក្នុងពិភពលោក។ ពេត្រុសភ្ជាប់ “ ថ្ងៃជំនុំជំរះ”

ដែលនឹងកើតឡើងដោយភ្លើងទៅនឹងទឹកជំនន់ដែលបានកើតឡើងនៅសម័យណូអេ។

ជាថ្មីម្តងទៀតយើងមានព្រះគម្ពីរចង្អុលបង្ហាញយើងដល់ថ្ងៃដែលទឹកជំនន់បានចាប់ផ្តើមជា “
ថ្ងៃជំនុំជំរះ” ដែលនឹងមកដល់ពិភពលោកម្តងទៀត។

ព្រះអម្ចាស់បានសន្យាថានឹងមិនជន់លិចពិភពលោកទាំងមូលទៀតឡើយហើយសម្លាប់មនុស្សទាំងអស់
ដូចគាត់បានធ្វើនៅសម័យណូអេ។

ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយការវិនិច្ឆ័យដែលនឹងមកដល់នឹងមានលក្ខណៈច្រន់ច្រូចដែលយើងដឹងថាយ៉ាង
ហោចណាស់មនុស្ស ១/៣ នៃមនុស្សនឹងត្រូវស្លាប់ក្នុងកំឡុងពេលវេទនាទីពីរនៃវិវរណៈ។

កប់នៅក្នុងសៀវភៅយូប៊ីលីសគឺជាដំណើររឿងរបស់ **ពស់ (អារក្ស) មកល្បួងអេវ៉ា (ស្ត្រី) នៅថ្ងៃទី ១៧
នៃខែទី ២ បន្ទាប់ពី** អាដាមនិងអេវ៉ាបានស្ថិតនៅក្នុងសួនច្បារអេដេនអស់រយៈពេល **៧ ឆ្នាំហើយ។**

វិវរណៈ: 12: 9, 12, 13 -

**ហើយនាគធំត្រូវបានគេដេញចេញចោលចេញចោលចោលដែលហៅថាអារក្សហើយសាតាំងដែលបានបំភាន់ពិ
ភពលោកទាំងមូល: គាត់ត្រូវបានគេដេញចេញចូលទៅក្នុងផែនដីហើយពួកទេវតារបស់លោកត្រូវបានគេ
ដេញចេញ ជាមួយគាត់... គាត់ពោរពេញដោយកំហឹងព្រោះគាត់ដឹងថា ពេលវេលារបស់គាត់ខ្លី។
នៅពេលនាគឃើញថាគាត់ត្រូវបានគេទម្លាក់មកផែនដី គាត់បានដេញតាមស្ត្រី
ដែលបានបង្កើតកូនប្រុស។**

យូប៊ីលីស ៣: ១៥-២១ - **អាដាមនិងប្រពន្ធរបស់គាត់បាននៅសួនច្បារអេដេនអស់ ប្រាំពីរ
ជាច្រើនឆ្នាំមកហើយដោយរក្សាវាហើយយើងបានផ្តល់ការងារឱ្យគាត់ហើយយើងបានណែនាំគាត់ឱ្យធ្វើ
អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលសមស្របសម្រាប់ការភ្ជួររាស់។
ហើយគាត់បានភ្ជួររាស់សួនច្បារដោយអាក្រាតហើយមិនដឹងថាវាមិនខ្មាស់គាត់ការពារសួនច្បារពីសត្វ
ស្លាបសត្វពាហនៈនិងគោក្របីហើយប្រមូលផ្លែឈើរបស់វាហើយស៊ីហើយដាក់សំណល់សម្រាប់ខ្លួនគា
ត់ សម្រាប់ប្រពន្ធរបស់គាត់ [ហើយទុកមួយឡែកដែលត្រូវបានរក្សាទុក] ។ ហើយ
បន្ទាប់ពីការបញ្ចប់នៃអេ ប្រាំពីរឆ្នាំដែលគាត់បានបញ្ចប់នៅទីនោះ: ប្រាំពីរឆ្នាំយ៉ាងពិតប្រាកដហើយនៅ
ខែទីពីរនៅថ្ងៃទីដប់ប្រាំពីរ (នៃខែ) ពស់បានមកជិតស្ត្រីហើយពស់បាននិយាយទៅស្ត្រីនោះថា
"តើព្រះជាម្ចាស់បញ្ជាអ្នកទេ? ដោយពោលថា: តើអ្នកមិនត្រូវបរិភោគដើមឈើទាំងអស់នៃសួនច្បារទេឬ?
ហើយនាងបាននិយាយទៅវាថា"**

ក្នុងចំណោមផ្លែឈើទាំងអស់នៃដើមឈើនៅសួនច្បារដែលព្រះបានមានបន្ទូលមកយើងថា ចូរមើលភោគ
ចុះ! ប៉ុន្តែពីផលផ្លែនៃដើមដែលនៅចំកណ្តាលសួនច្បារដែលព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកយើងថា“
អ្នករាល់គ្នាមិនត្រូវបរិភោគឡើយកុំប៉ះវាឡើយក្រែងអ្នកស្លាប់” ។

ហើយពស់បាននិយាយទៅកាន់ស្រ្តីថា“

អ្នកនឹងមិនត្រូវស្លាប់ឡើយដ្បិតព្រះជាម្ចាស់ដឹងថានៅថ្ងៃណាដែលអ្នកត្រូវបរិភោគនោះភ្នែកអ្នកនឹងភ្លឺហើ
យអ្នកនឹងដូចជាព្រះហើយអ្នកនឹងដឹងចំណូលនិងអាក្រក់” ។

ហើយស្រ្តីនោះបានឃើញដើមឈើនោះថាជាទីគាប់ចិត្តនិងរីករាយចំពោះភ្នែកហើយផ្លែរបស់វាល្អសម្រា
ប់ជាអាហារហើយនាងក៏យកដើមនោះមកបរិភោគ។

ដោយប្រើគណនីនេះពីយូប៊ីលីស ៣-យើងអាចឃើញគំរូសម្រាប់អារក្សមកបន្ទាប់ពី“ ស្រ្តី” នៅថ្ងៃទី
១៧ នៃខែទី ២ (បន្ទាប់ពីរយៈពេល ៧ ឆ្នាំ) ឬបន្ទាប់ពីចុង៧០ របស់ដានីយ៉ែល^{១៧} សប្តាហ៍។

17 ជាថ្មីម្តងទៀតនេះគឺមុនពេលចាប់ផ្តើមនៃប្រតិទិនព្រះគម្ពីរដែលព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាត់មកលោកម៉ូសេនេះហើយប្រជាជនយូដាដែលជឿថានេះបានកើត
ឡើងនៅថ្ងៃទី Chesvan ។ ប្រសិនបើការដួលរលំនៃមនុស្សជាតិនេះបានកើតឡើងនៅថ្ងៃទី 17 Chesvan ,

វាហាក់ដូចជាឡើយដ៏ខុសឆ្គងដែលថាការប្រោសលោះនឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅថ្ងៃនោះផងដែរ។
នៅពេលដែលយើងមានចំនួន 7 ឆ្នាំដែលអ័ដាមនិងអេវ៉ានៅក្នុងសួនច្បារនិងរាប់ 6000
ឆ្នាំចាប់ពីថ្ងៃដែលពួកគេបានធ្លាក់ចុះជាជាងពីការបង្កើតនេះវាគឺអាចធ្វើបានណាស់ដែលចុង 6000 17
ឆ្នាំខាងស្តាំនៅលើថ្ងៃទីនៃ Chesvan នៅឆ្នាំ 2021 ។

វាគឺជាកំឡុងខែឆេសវ៉ានបន្ទាប់ពីរយៈពេល ៧ ឆ្នាំដែលព្រះវិហារដំបូងត្រូវបានបញ្ចប់នៅអឺស្រាអែល។
នេះបង្ហាញពីការបញ្ចប់ការសាងសង់ព្រះវិហាររបស់ព្រះអម្ចាស់ (រូបកាយឬកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់)
ក្នុងអំឡុងខែឆេសវ៉ាននៅពេលដែលការលើកឡើងដំបូងនៃផ្លែឈើនៅពេលដែលអ្នកដែលមានចិត្តបរិសុ
ទ្ធត្រូវបានគេយកទៅជាមួយព្រះអម្ចាស់។

អ្នកដែលនៅសេសសល់នឹងត្រូវឆ្លងកាត់ពេលវេលានៃការបន្ទុកហើយត្រូវចាប់យកនៅពេលចាប់ផ្តើមហ
នុមានកាដូចដែលត្រូវបានបង្ហាញដោយយូដាសម៉ាកាបដិចូលក្រុងយេរូសាឡឹមនៅថ្ងៃដំបូងនៃហនុមា
នដើម្បីសម្អាតព្រះវិហារដែលបានសៅហ្មង។

ព្រឹត្តិការណ៍នេះព្យាករណ៍ពីព្រះគ្រីស្ទយាងមកសម្រាប់ពួកបរិសុទ្ធដែលនៅពីក្រោយទ្រង់បន្ទាប់ពីពេលវេ
លានៃការធ្វើឱ្យបរិសុទ្ធដើម្បីសំអាតរាស្ត្ររបស់ទ្រង់និងកម្ចាត់អារក្ស។

ការដួលរលំនៃបាប៊ីឡូនបានកើតឡើងនៅថ្ងៃទី ១២ ខែតុលាឆ្នាំ ៥៣៩ មុនគ។
សតាមប្រតិទិនជូលៀនដែលត្រូវនឹងថ្ងៃទី ៧ ខែតុលាឆ្នាំ ៥៣៩ មុនគ។

វិវរណៈ ១៨ - “ដួល!

ការដួលរលំគឺជាបាប៊ីឡូនដ៏អស្ចារ្យ!”នាងបានក្លាយទៅជាជំរករបស់វិញ្ញាណកំណាចនិងជម្រកសម្រាប់គ្រប់
វិញ្ញាណអាក្រក់មួយដែលជាជម្រកមួយសម្រាប់គ្រប់បក្សីមិនបរិសុទ្ធជាជម្រកសម្រាប់សត្វដែលមិនបរិសុ
ទ្ធនិងគួរឱ្យស្អប់ខ្ពើមមួយ ... “ចូរចេញពីនាងមនុស្សរបស់ខ្ញុំ”ដូច្នោះអ្នកនឹងមិនត្រូវបានចែករំលែកនៅក្នុង
អំពើបាបរបស់នាងដូច្នោះអ្នកនឹងមិនទទួលបាននូវគ្រោះកាចណាមួយរបស់នាងឡើយ ...

នៅក្នុងសៀវភៅ The Rapture Puzzle

ខ្ញុំនិយាយលំអិតអំពីការដួលរលំនៃបាប៊ីឡូននិងរបៀបដែលខ្ញុំជឿថាវាតំណាងឱ្យការដួលរលំរបស់អាមេរិ
កមហាក្សត្រីដ៏អស្ចារ្យនៃវិវរណៈ ១៨ ដែលគិតថានាងនឹង កុំធ្វើជាស្ត្រីមេម៉ាយឬកាន់ទុក្ខ។

យើងប្រហែលជាឃើញព្រឹត្តិការណ៍មួយកើតឡើងនៅថ្ងៃទី ៧ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១

ដែលនឹងតំណាងឱ្យការដួលរលំរបស់អាមេរិក។

បទគម្ពីរហាក់ដូចជាកំពុងចង្អុលបង្ហាញយើងត្រលប់ទៅការដួលរលំនៃបាប៊ីឡូនហើយកាលបរិច្ឆេទដែល
វាដួលរលំអាចជាអ្វីដែលបទគម្ពីរកំពុងចង្អុលបង្ហាញយើង។ ទី 7 ខែតុលាកាលបរិច្ឆេទផងដែរគឺទីនៅពេល

Draco កំពូលផ្កាយក្រហម Meteor ។

មានព្រឹត្តិការណ៍សំខាន់មួយទៀតដែលបានកើតឡើងភ្លាមៗបន្ទាប់ពីបាប៊ីឡូនដួលរលំហើយនោះគឺជា
ការចូលរបស់ស្តេចស៊ីរុសទៅបាប៊ីឡូនបន្ទាប់ពីវាបានដួលរលំ។ ព្រឹត្តិការណ៍នេះបានកើតឡើងនៅថ្ងៃទី
២៩ ខែតុលាឆ្នាំ ៥៣៩ មុនគ។ សតាមប្រតិទិនជូលៀនដែលនឹងត្រូវនឹង **ថ្ងៃទី ២៤ ខែតុលាគ។ ស។**
៥៣៩ មុនគ។ សនៅលើប្រតិទិនប្រ្រោហ្គេរៀនសម័យទំនើបរបស់យើង។

ការចូលរបស់ស្តេចស៊ីរុសចូលទៅក្នុងបាប៊ីឡូនដែលបានដួលរលំនៅកាលបរិច្ឆេទនេះក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ
អាចជាប្រផ្នូលនៃការចូលរបស់ស្តេចយេស៊ូដើម្បីជួយសង្គ្រោះកូនក្រមុំដំបូងរបស់ទ្រង់នៅកាលបរិច្ឆេទ
នេះបន្ទាប់ពីរយៈពេល ៣ ថ្ងៃនៃភាពងងឹតដូចជាការចូលរបស់យូដាស 25 ម៉ាខាប៊ីនៅថ្ងៃទីនៃ

K i s l e v

ចូលទៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹមអាចជាជាមុនថាព្រះគ្រិស្តបានយាងមកដើម្បីជួយសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់លើកទីពីរមុននឹងមានការលើកឡើង។

បារូកជាអ្នកសរសេរសម្រាប់ព្យាករណ៍យេរេមា។ គាត់បានសរសេរសៀវភៅដោយខ្លួនឯង 2¹ គេហៅថាទី 2^{និងទី} សៀវភៅលោកបារូក។ សៀវភៅទាំង ២ នេះដើមឡើយត្រូវបានបញ្ចូលក្នុងគម្ពីរ Septuagint ក៏ដូចជាព្រះគម្ពីរភាគលិកប៉ុន្តែមិនត្រូវបានបញ្ចូលក្នុងព្រះគម្ពីរប្រូតេស្តង់ទេ។

នៅក្នុង ២ បារូច ២៦ យើងអានថា៖ *ហើយខ្ញុំបានឆ្លើយហើយនិយាយថា៖ ទុក្ខលំបាកដែលនឹងកើតមានជាយូរមកហើយ។ ហើយទុក្ខព្រួយនោះតើវានឹងរាប់ឆ្នាំទេ?*

នៅក្នុងជំពូកមុន ៗ ព្រះអម្ចាស់កំពុងនិយាយជាមួយបារូកអំពីគ្រាទុក្ខវេទនាដ៏ធំដែលនឹងកើតឡើងនៅ“ថ្ងៃចុងក្រោយ” ។

ដូច្នេះបារូកសួរព្រះអម្ចាស់ថាតើទុក្ខលំបាកដ៏ធំនេះឬទុក្ខព្រួយដ៏ធំនឹងមានរយៈពេលប៉ុន្មាន?

នៅក្នុងជំពូកបន្ទាប់ព្រះអម្ចាស់នឹងពិចារណាលម្អិតអំពីរបៀបដែលវានឹងត្រូវបែងចែកជា ១២ ផ្នែក។

ផ្នែកទាំងនេះរួមមានការចាប់ផ្តើមនៃការបំផ្លាញការសំលាប់មនុស្សការដួលរលំនៃមនុស្សជាច្រើនការស្លាប់ការអូសដាវការឡើយនិងការមិនឱ្យមានភ្លៀងរញ្ជួយដីនិងភាពភ័យរន្ធត់ខ្មោចជាច្រើននិងការលេចឡើងនៃអារក្ស។

ភ្លើងឆេះការរំលោភសេពសន្ថវៈនិងអំពើហឹង្សាជាច្រើនអយុត្តិធម៌និងភាពមិនប្រក្រតីភាពមិនប្រក្រតីនិងការលាយបញ្ចូលគ្នានៃអ្វីទាំងអស់ដែលមានពីមុន។ នៅ ២ ខបន្ទាប់នៃជំពូកទី ២៧

ព្រះអម្ចាស់ប្រាប់បារូកថាផ្នែកទាំងនេះនឹងត្រូវលាយបញ្ចូលគ្នា។

និយាយម្យ៉ាងទៀតវាមិនកើតឡើងដោយឡែកពីគ្នាទេប៉ុន្តែខ្លះត្រួតស៊ីគ្នាហើយនឹងលាយជាមួយផ្នែកផ្សេងទៀត។ នៅក្នុងជំពូកទី ២៨

ព្រះអម្ចាស់ឆ្លើយតបនឹងសំនួររបស់បារូកអំពីថាតើទុក្ខព្រួយនឹងមានរយៈពេលប៉ុន្មាន

បារូក ២៨: ១-២- “ ប៉ុន្តែនៅពេលនោះអ្នកណាយល់បាននឹងស្លាត។

សម្រាប់ការវាស់វែងនិងការគណនាពេលវេលានោះគឺ ២ ផ្នែកក្នុងមួយសប្តាហ៍ ៧ សប្តាហ៍។

បន្ទាប់មកគាត់បន្តប្រាប់បារកថាជារឿងទាំងនេះនឹងកើតមានលើពិភពលោកទាំងមូលហើយថានៅពេលដែល
លពួកគេត្រូវបានបញ្ចប់អ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំងនឹងត្រូវបានបង្ហាញ។

បន្ទាប់មកផែនដីនឹងបង្កើតផលដ៏អស្ចារ្យហើយអ្នកដែលស្រេកឃ្លាននឹងរីករាយនិងឃើញភាពអស្ចារ្យជា
រឿងរាល់ថ្ងៃ។

គាត់ប្រាប់គាត់ថាមនុស្សអាក្រក់នឹងខ្លះខ្លាយហើយពេលវេលានៃការដាក់ទោសចំពោះមនុស្សអាក្រក់បា
នមកដល់ហើយ។

បារកលើកឡើងអំពីរយៈពេល ៧ សប្តាហ៍។ ប្រសិនបើយើងត្រឡប់មកវិញ 7 សប្តាហ៍រាប់ចាប់ពី 7^{ទី}
ថ្ងៃនៃការH a n u k k a h យើងបានមកដល់ខែតុលា 17, 2021. នេះនឹងមាន 7

ថ្ងៃមុនពេលព្រឹត្តិការណ៍លើកឡើងជាលើកដំបូងហើយនឹងការចាប់ផ្តើមរាប់សម្គាល់សប្តាហ៍ចុងក្រោយ
7 នេះ។

ប្រាំពីរថ្ងៃមុនទឹកជំនន់បានចាប់ផ្តើមនៅសម័យណូអេព្រះអម្ចាស់បានព្រមានណូអេឱ្យចូលក្នុងទូកធំ។

លោកុប្បត្តិ ៧: ៤ - “

*ប្រាំពីរថ្ងៃចាប់ពីពេលនេះតទៅខ្ញុំនឹងបង្ហូរភ្លៀងមកលើផែនដីអស់រយៈពេលសែសិបថ្ងៃសែសិបយប់ហើ
យខ្ញុំនឹងកំចាត់សត្វមានជីវិតទាំងអស់ដែលខ្ញុំបានបង្កើតចេញពីផ្ទៃផែនដី” ។*

នេះហាក់ដូចជាបង្ហាញឱ្យយើងដឹងអំពីការព្រមានរយៈពេល ៧

ថ្ងៃដែលអាចត្រូវបានផ្តល់ឱ្យកូនក្រមុំនៃព្រះគ្រីស្ទថានាងគួរតែត្រៀមខ្លួនចូលទៅក្នុង“ ទូកធំ”
ពីព្រោះការជំនុំជម្រះនឹងចាប់ផ្តើមបន្ទាប់ពី ៧ ថ្ងៃ។

ទោះបីជាយើងឃើញបារកនិយាយអំពីរយៈពេល ៧ សប្តាហ៍ក៏ដោយគាត់គ្រាន់តែនិយាយ ១២

ផ្នែកហើយនិយាយ ២ ផ្នែកក្នុងមួយសប្តាហ៍។ នេះអាចបង្ហាញថាក្នុងរយៈពេល ៧ សប្តាហ៍នេះមានតែ

៦ សប្តាហ៍ប៉ុណ្ណោះដែលនឹងក្លាយជាគ្រាវេទនាដ៏ធំ។ ប្រសិនបើមានគ្រាវេទនាចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី 24

ខែតុលាឆ្នាំ 2021 និងមានរយៈពេល 6 សប្តាហ៍នោះវានឹងបញ្ចប់នៅថ្ងៃទី 4 ខែធ្នូឆ្នាំ 2021 នៅថ្ងៃទី 6^{ទី}។

ថ្ងៃនៃH a n u k k a h

បារុច ២៧: ១ និង ២៨: ១-២- ហើយគាត់បានឆ្លើយហើយនិយាយមកខ្ញុំថា“

ពេលវេលានោះត្រូវបានបែងចែកជា ១២

ចំណែកហើយផ្នែកនីមួយៗត្រូវបានបម្រុងទុកសម្រាប់កិច្ចការដែលបានកំណត់ ...

ប៉ុន្តែនៅពេលនោះអ្នកណាយល់បាននឹងស្អាត។ សម្រាប់ការវាស់វែងនិងការគណនាពេលវេលានោះគឺ ២ ផ្នែកក្នុងមួយសប្តាហ៍ ៧ សប្តាហ៍។

ខ្ញុំជឿថាអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់កំពុងប្រាប់យើងនៅក្នុងខគម្ពីរទាំងនេះគឺថានឹងមាន ១២

ផ្នែកហើយយើងនឹងបែងចែក ១២ ផ្នែកនេះជា ២ ផ្នែកក្នុងមួយសប្តាហ៍សរុប ៦ សប្តាហ៍។

ដូច្នេះសម្រាប់ការវាស់វែងនិងការគណនាពេលវេលានោះនឹងមានរយៈពេល ៦

សប្តាហ៍នៃទុក្ខវេទនាដ៏ធំពីរយៈពេល ៧ សប្តាហ៍ចុងក្រោយ។

នៅពេលយើងត្រួតលើចំណុចនេះហើយមើលថាតើវាសមនឹងប្រតិទិនដ្ឋីហ្វូយ៉ាងដូចម្តេចវាពិតជាមិនគួរ ឱ្យជឿ។ យើងឃើញពីរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់ប្រទានឱ្យលូអេនូវការព្រមានរយៈពេល ៧

ថ្ងៃដើម្បីចូលទៅក្នុងទុក្ខធំបន្ទាប់មកដោយរយៈពេលជំនុំជម្រះ ៤០ ថ្ងៃ។

ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីនេះយើងមានសញ្ញាថាព្រះអាទិត្យកំពុងងងឹតហើយព្រះចន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺនិងផ្កាយធ្លាក់ពី លើមេឃជាសញ្ញាថារយៈពេល ៤០ ថ្ងៃនៃការជំនុំជម្រះនៅលើផែនដីត្រូវបានបញ្ចប់។

បន្ទាប់មកយើងមានការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រិស្តនៅលើផែនដីនៅថ្ងៃ 7^{ទីសម្រាប់ការសរុបចំនួន}

ថ្ងៃនៃH a n u k k a h 6 សប្តាហ៍ឬ 42

ថ្ងៃដែលស្រ្តីម្នាក់នេះត្រូវបានគេយកទៅកន្លែងរៀបចំសម្រាប់នាងដោយព្រះចេញពីការឈានទៅដល់របស់សត្វពស់មួយនេះ។

វិវរណៈ ១៣: ៥ -

ហើយសត្វនេះត្រូវបានគេផ្តល់មាត់ដោយនិយាយពាក្យក្រអឺតក្រទមនិងពាក្យប្រមាថហើយវាត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យអនុវត្តសិទ្ធិអំណាចអស់រយៈពេល ៤២ ខែ។

វិវរណៈ ១១: ២ - ប៉ុន្តែកុំវាស់តុលាការនៅខាងក្រៅព្រះវិហារ

ទុកឱ្យវាចេញព្រោះវាត្រូវបានប្រគល់ឱ្យប្រជាជាតិហើយពួកគេនឹងជាន់ឈ្លីទីក្រុងដ៏បរិសុទ្ធអស់រយៈពេល ៤២ ខែ។

វិវរណៈ ៩: ៥ និង ១០ -

ពួកគេមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យសម្លាប់ពួកគេទេប៉ុន្តែគ្រាន់តែធ្វើទារុណកម្មពួកគេអស់ **រយៈពេលប្រាំខែ**។
ហើយការឈឺចាប់ដែលពួកគេបានទទួលគឺដូចជាការខាំរបស់សត្វខ្សាដំរីនៅពេលវាវាយប្រហារ ...
ពួកគេមានកន្ទុយជាមួយសត្វខាំដូចជាខ្សាដំរីហើយនៅក្នុងកន្ទុយពួកគេមានអំណាចធ្វើទារុណកម្មមនុស្សអស់ **រយៈពេលប្រាំខែ**។

នៅក្នុងបទគម្ពីរព្រះអម្ចាស់តែងតែផ្លាស់ប្តូរពេលវេលា។ ឧទាហរណ៍៧០ របស់ដានីយ៉ែលទី
សប្តាហ៍មិនស្មើនឹង ៧ ថ្ងៃទេប៉ុន្តែ ៧ ឆ្នាំ។ មួយថ្ងៃអាចស្មើនឹងមួយម៉ោង។
ដូចគ្នាដែរមួយថ្ងៃគឺស្មើនឹងមួយពាន់ឆ្នាំ។
ខ្ញុំជឿថាព្រះអម្ចាស់បានកាត់បន្ថយថ្ងៃរវាងការចាប់ផ្តើមនៃព្រឹត្តិការណ៍វេទនាទីមួយនៅថ្ងៃទី ២៤
ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១
ដល់ទីបញ្ចប់នៃការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទមកផែនដីប្រឹត្តិការណ៍វេទនាទីបីនៅថ្ងៃទី ៤/៥
ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ ដល់ ៤២ ថ្ងៃជំនួសឱ្យ ៤២ ខែដូចគ្នាដែរទ្រង់បានកាត់បន្ថយរយៈពេល ៥
ខែនៃវិវរណៈ ៩ មកត្រឹមតែ ៥ សប្តាហ៍សម្រាប់ពួកបរិសុទ្ធដែលនៅពីក្រោយទ្រង់។

ម៉ាថាយ ២៤:២២ -

ហើយលុះត្រាតែថ្ងៃទាំងនោះត្រូវបានកាត់បន្ថយនោះគ្មានសាច់ណានឹងត្រូវបានសង្គ្រោះឡើយ។
ប៉ុន្តែដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់អ្នកដែលបានជ្រើសរើសថ្ងៃទាំងនោះនឹងត្រូវខ្លី

ព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងថាស្ត្រីនៃវិវរណៈ ១២

ត្រូវបានយកទៅកន្លែងដែលរៀបចំដោយនាងដោយព្រះសម្រាប់“ ពេលមួយដងនិងកន្លះដង” ។
នេះគឺជារយៈពេល ១២៦០

ថ្ងៃដែលនឹងត្រូវបញ្ចប់នៅថ្ងៃនៃដង្ហាយធួនប៉ុន្តែនេះត្រូវបានខ្លីដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់អ្នកដែលបានជ្រើសរើស
អ្នកដែលនៅពីក្រោយពួកបរិសុទ្ធ។ ក្រៅពីកាត់បន្ថយរយៈពេលពី ៤២ ខែមក ៤២
ថ្ងៃតើមានវិធីណាផ្សេងទៀតដែលព្រះអម្ចាស់នៅតែអាចបំពេញ“ ពេលវេលាដងនិងកន្លះពេល” នេះ?
ខ្ញុំជឿថាមាន។

វិវរណៈ ២:១០ - កុំខ្លាចអ្វីទាំងអស់ដែលអ្នកហៀបនឹងរងទុក្ខ។

ជាការពិតអារក្សហៀបនឹងចាប់អ្នករាល់គ្នាខ្លះដាក់គុកដើម្បីអ្នកអាចត្រូវបានសាកល្បងហើយ
អ្នកនឹងមានទុក្ខវេទនាដប់ថ្ងៃ។ ស្មោះត្រង់រហូតដល់ស្លាប់ហើយខ្ញុំនឹងផ្តល់មកុដនៃជីវិតដល់អ្នក។

វិវរណៈ ២ និយាយអំពីរយៈពេល ១០ ថ្ងៃនៃទុក្ខវេទនា។ វាគឺជាកំឡុង “ពេលវេលា”
នេះដែលអ្នកជឿជាច្រើនលើព្រះគ្រីស្ទនឹងត្រូវជាប់គុកនិងសាកល្បង។ ប្រសិនបើ “ពេលវេលា” នៃ
១០ ថ្ងៃនេះត្រូវបានគុណនឹង “ពេលវេលាដងនិងកន្លះពេល” យើងនឹងមានរយៈពេលសរុប ៣៥ ថ្ងៃ។
ខ្ញុំជឿថាពួកបរិសុទ្ធដែលនៅពីក្រោយនឹងត្រូវស្នើទៅអស់រយៈពេល ៣៥ ថ្ងៃ “
ពេលមួយដងនិងកន្លះដង” មុនពេលពួកគេត្រូវបានជួយសង្គ្រោះមុនពេលព្រឹត្តិការណ៍វេទនាលើកទី ២
នៅដើមហាណុកកា

វិវរណៈ ១២: ៥-៦ នាងបានបង្កើតកូនប្រុសមួយដែលជាកូនប្រុសរបស់បុរសដែលនឹង“
គ្រប់គ្រងប្រជាជាតិទាំងអស់ដោយដំបងដែក”
...ស្ត្រីនោះបានរត់គេចខ្លួនចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថានទៅកន្លែងដែលរៀបចំដោយព្រះ...

លេវីវីនីយ ១២: ២-៤ - និយាយទៅកាន់ ជនជាតិអ៊ីស្រាអែល៖ w o m a n

ស្ត្រីដែលមានផ្ទៃពោះហើយ **សំរាលបានកូនប្រុសម្នាក់**
នឹងត្រូវធ្វើពិធីមិនបរិសុទ្ធក្នុងរយៈពេលប្រាំពីរថ្ងៃដូចជានាងមិនស្អាតក្នុងកំឡុងពេលប្រចាំខែ។
នៅថ្ងៃទីប្រាំបី ក្មេងប្រុសត្រូវកាត់ស្បែក។ **បន្ទាប់មកស្ត្រីត្រូវរង់ចាំសាមសិបបីថ្ងៃដើម្បីជាសះស្បើយ**
ពីការហូរឈាមរបស់នាង។
នាងមិនត្រូវប៉ះពាល់អ្វីដែលពិសិដ្ឋបូជូលទៅក្នុងទិសក្តារៈឡើយរហូតដល់ថ្ងៃនៃការសំអាតរបស់នាងត្រូវ
បានបញ្ចប់។

អេសាយ ១៣: ៨ - ពួកគេនឹងភ័យខ្លាចការឈឺចាប់និងទុក្ខព្រួយនឹងចាប់ពួកគេ ពួកគេនឹងច្របាច់កដូច
ស្ត្រីសម្រាលកូនពួកគេនឹងមើលមុខគ្នាដោយភាពភ្ញាក់ផ្អើលមុខរបស់ពួកគេនេះខ្លោច។

អេសាយ ២៦: ១៧-១៨ -

នៅពេលដែលស្ត្រីមានផ្ទៃពោះជិតសម្រាលកូនបានយំហើយស្រែកយំដោយការឈឺចាប់របស់នាងដូច្នោះ

យើងក៏ស្ថិតក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ដែរ យើងនៅជាមួយកូនយើង

ខំសម្រាលកូនប៉ុន្តែយើងបង្កើតបានខ្យល់។

យើងមិនបាននាំមកនូវសេចក្តីសង្គ្រោះដល់ផែនដីទេហើយមនុស្សនៅលើពិភពលោកនេះមិនបានរស់
ឡើងវិញទេ។ **ប៉ុន្តែការស្លាប់របស់អ្នកនឹងរស់ព្រះអម្ចាស់រូបកាយរបស់ពួកគេនឹងងើបឡើង -**

សូមឱ្យអស់អ្នកដែលរស់នៅក្នុងឆ្នាំដ៏ភ្ញាក់ឡើងហើយស្រែកដោយអំណរ -

ទឹកសន្សើមរបស់អ្នកគឺដូចជាទឹកសន្សើមពេលព្រឹក ផែនដីនឹងផ្តល់កំណើតដល់នាងដែលស្លាប់។

ប្រជាជនអើយចូលទៅក្នុងបន្ទប់របស់អ្នកហើយបិទទ្វារនៅពីក្រោយអ្នក។

សូមលាក់ខ្លួនមួយរយៈសិនរហូតដល់កំហឹងរបស់គាត់បានកន្លងផុតទៅ។

សូមមើលព្រះអម្ចាស់យាងចេញពីលំនៅរបស់ទ្រង់ដើម្បីដាក់ទោសមនុស្សនៅលើផែនដីចំពោះអំពើបាប
របស់ពួកគេ។ ផែនដីនឹងបង្ហាញឈាមដែលស្រក់នៅលើវា។

ផែនដីនឹងលាក់ការសំលាប់របស់វាទៀតឡើយ។

យេរេមា ៦:២៤ - យើងបាន heard សេចក្តីវាយការណ៍របស់វា ដែររបស់យើងទន់

Anguish បានចាប់យកយើងការឈឺចាប់ដូចជា **ស្រ្តីក្នុងពេលសម្រាលកូន។**

មីកា 4:10 - "writhe

និងពលកម្មដើម្បីផ្តល់កំណើតកូនស្រីនៃក្រុងស៊ីយ៉ូនដូចស្រ្តីសម្រាលកូន! ឡូរ៉េនេអ្នកនឹងចេញពីទីក្រុង

ទៅរស់នៅឯវាលហើយទៅបាប៊ីឡូន នៅទីនោះ អ្នកនឹងត្រូវបានជួយសង្គ្រោះ;

នៅទីនោះព្រះអម្ចាស់នឹងប្រោសលោះអ្នក ពីកណ្តាប់ដៃសត្រូវរបស់អ្នក។

ថែស្សាឡូនីចទី ១ ៥: ៣ - ខណៈពេលដែលពួកគេកំពុងនិយាយថា " សន្តិភាពនិងសុវត្ថិភាព!"

បន្ទាប់មកការបំផ្លាញនឹងមកសណ្ឋិតលើពួកគេភ្លាមនោះដូចជាការឈឺចាប់ពលកម្មលើស្រ្តីជាមួយកូនមួយ
ហើយពួកគេនឹងមិនអាចគេចផុតបាន។

យើងឃើញនៅក្នុងលេវីវីនីយទី ១២ ថានៅពេលដែលស្រ្តីផ្តល់កំណើតឱ្យកូនប្រុសស្រីនាងត្រូវរង់ចាំ

៤០ ថ្ងៃមុនពេលនាងមានសេរីភាពចូលទៅក្នុងតុលាការព្រះវិហារបន្ទាប់ពីពេលវេលានៃការបន្សុត។

ប្រសិនបើយើងរាប់ ៤០ ថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃទី ២៤ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ យើងឈានដល់ថ្ងៃទី ៣ ខែធ្នូឆ្នាំ

២០២១ ជាថ្ងៃចុងក្រោយនៃការបន្សុត។ ថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១

គឺជាថ្ងៃដំបូងដែលស្រ្តីត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលក្នុងទីសក្ការៈ បូជាបន្ទាប់ពីពេលវេលាបន្សុតរបស់នាងបានបញ្ចប់។

ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់យើងនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤ ថា៖ “ ភ្លាមៗ

បន្ទាប់ពីទុក្ខព្រួយនេះព្រះអាទិត្យនឹងងងឹតទៅហើយព្រះច័ន្ទមិនផ្តល់ពន្លឺហើយភ្លៀយធ្លាក់ពីលើមេឃ” ដែលកើតឡើងនៅថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១។ រយៈពេលជំនុំជម្រះ ៤០ ថ្ងៃនឹងបញ្ចប់នៅខែធ្នូ ៣, ២០២១ ហើយភ្លាមៗបន្ទាប់ពីទុក្ខព្រួយបានបញ្ចប់យើងឃើញសញ្ញាម៉ាថាយ ២៤ នៅថ្ងៃទី ៤ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ ។

ពេលវេលានៃការធ្វើឱ្យបរិសុទ្ធសម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទបានបញ្ចប់ហើយឥឡូវនេះនាងបានត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចដើម្បីគ្រប់គ្រងជាមួយទ្រង់នៅលើផែនដីសម្រាប់ ១០០០ ឆ្នាំ។

អ្នកប្រហែលជាចងចាំពីការរៀនគំនិតគណិតវិទ្យាដ៏សាមញ្ញនេះនៅក្នុងសាលា៖ ប្រសិនបើ $A = B$ និង $B = C$ បន្ទាប់មក $A = C$ ។

ព្រោះព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់លោកម៉ូសេមានប្រជាជនប្រារព្ធពិធីបុណ្យចម្លង * ជាលើកទីពីរក្នុងខែទីពីរនៃឆ្នាំព្រះគម្ពីរប្រសិនបើមនុស្សដែលត្រូវបានសៅហ្មងនិងមិនអាចប្រារព្ធពិធីបុណ្យចម្លង * នៅពេលដែល (សូមមើលជនគណនា ១) បន្ទាប់មកយើងអាចនិយាយបានថា 14^{នៅថ្ងៃទី} ណែសាន (ខែទីព្រះគម្ពីរ) 14 គឺស្មើទៅនឹងថ្ងៃទីនៃ I y a r (គម្ពីរទីពីរខែ) ។

និងការប្រើរូបភាពកញ្ចក់ដែលយើងបានឃើញការបង្រៀននៅទូទាំងព្រះគម្ពីរ, 1 ម៉្លោះនៅខែទីគឺជារូបភាពកញ្ចក់មួយនៃ 7^{ខែទី} 2^{ក្នុងខែទីកញ្ចក់រូបភាព} 8^{ខែទី} 3^{ខែទីកញ្ចក់រូបភាព} 9^{ខែទី}, 11 បន្ទាប់មកយើងអាចនិយាយបានថាជាខែទី 7^{ហេតុនេះហើយបានជាមានកញ្ចក់រូបភាពទាំងលើកទី} និងទី 8^{ខែទីនៅក្នុងស្រុកអ៊ីស្រាអែល។} 14^{និងលើកទី} 17^{លើកទី} 1

ព្រឹត្តិការណ៍ដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងបទគម្ពីររវាងថ្ងៃនៃខែទី 14^{នេះត្រូវបានជំនួយដល់យើងពីអ្វីដែលត្រូវមកនៅថ្ងៃទី} ទៅ 17 8^{ទី}។ ថ្ងៃនៃខែទី 14^{ទីគឺ} ថ្ងៃនៃ Chesvan 20 ខែតុលាឆ្នាំ 2021 17 និងថ្ងៃទីខែតុលាគឺ 23 2021.

ទោះយ៉ាងណាបើព្រះច័ន្ទថ្មីនេះត្រូវបានបង្ហាញប្រមើលមើលឃើញមួយថ្ងៃចុងនៅស្រុកអ៊ីស្រាអែល

នេះនឹងជំរុញឱ្យត្រូវបានបញ្ជាក់វិញថាថ្ងៃនេះរហូតដល់ខែតុលា 21, 2021, និង ថ្ងៃទី ២៤ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១.
ប្រសិនបើព្រះចំនួនមិនត្រូវបានគេឃើញយឺតពេលមួយថ្ងៃទេយើងនៅតែអាចប្រើរឿងប្រៀបប្រដូចព្រហ្ម
ចារីនៅម៉ាថាយ ២៥

ដើម្បីមើលថាតើព្រះអម្ចាស់អាចយាងមកមួយថ្ងៃយឺតជាងការរំពឹងទុកយ៉ាងដូចម្តេចព្រោះយំមិនបានចេ
ញមករហូតដល់ពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រ

កូនកំលោះកំពុងមកដែលបង្ហាញថាទ្រង់យាងមកមួយថ្ងៃយឺតជាងការរំពឹងទុក។

ក៏មានការពិតផងដែរថាថ្ងៃទី ២៣ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១

នឹងក្លាយជាថ្ងៃឈប់សម្រាកហើយព្រះអម្ចាស់នឹងឈប់សម្រាកនៅថ្ងៃឈប់សម្រាក។

កាលពីថ្ងៃអាទិត្យ(ថ្ងៃទី ៨)ត្រូវបានកំណត់ថាជាថ្ងៃសម្រាប់ការរស់ឡើងវិញ។

ទោះយើងមើលទៅវិធីណាក៏ដោយការរាប់ចំនួនចុងទៅព្រឹត្តិការណ៍ញ័រនៅថ្ងៃទី ២១ ខែតុលាឆ្នាំ
២០២១ បន្ទាប់មកដោយភាពងងឹតរយៈពេល ៣

ថ្ងៃហើយបន្ទាប់មកព្រឹត្តិការណ៍លើកដំបូងនៃផ្លូវឈើនៅថ្ងៃទី ២៤ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ ។

ប្រសិនបើមានការ = B និង B = C

បន្ទាប់មកការ = C

14 ថ្ងៃនៃការណែនាំសានទី = 14 ថ្ងៃនៃ

C h e s v a n

14 ថ្ងៃ = 14 លើកទីទី

នៃខែណែនាំថ្ងៃនៃ I y a r

(បុណ្យចម្លង * ជាលើកទីពីរ / ជនគណនា 9)

17 ម៉ោងណែនាំ ថ្ងៃ = 17 លើកទី ថ្ងៃនៃ I y a r

(បុណ្យចម្លង * ជាលើកទីពីរ / ជនគណនា 9)

14 ថ្ងៃនៃការ I y a r = 14 លើកទីទី ថ្ងៃនៃ

C h e s v a n

(រូបភាពកញ្ចក់)

17 ថ្ងៃនៃការ I y a r = 17 លើកទីទី ថ្ងៃនៃ

C h e s v a n

(រូបភាពកញ្ចក់)

17 ថ្ងៃមួយម៉ោងណែនាំ = 17 ថ្ងៃទី Chesvan

ជាការពិតណាស់យើងដឹងហើយថាក្នុងឱកាសបុណ្យចម្លងនេះបានកើតឡើងនៅក្នុងប្រទេសអេហ្ស៊ីប
នៅថ្ងៃទី 14 ថ្ងៃនៃខែទីមួយទីម៉ោះកូនច្បងរបស់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដែលមានឈាមនៃកូនចៀមនៅលើក្របខ្លាបរបស់ពួកគេត្រូវបានគេ “

ឆ្លងកាត់” ដោយទេវតាស្លាប់ប៉ុន្តែកូនច្បងរបស់ជនជាតិអេស៊ីបត្រូវបានសម្លាប់។

14 ព្រឹត្តិការណ៍ជាក់ស្តែងបំផុតដែលបានធ្វើឡើងរវាងទី ទៅ 17 ថ្ងៃនៃការស្លាប់ត្រូវបានគេលើកទីខែណែសាននិងការរស់ឡើងវិញនៃព្រះគ្រីស្ទ។

ព្រះយេស៊ូវបានសុគតនៅលើបុណ្យចម្លង * នេះ (14^{លើកទី}) 1 ថ្ងៃនៃខែទី

និងបានរស់ឡើងវិញនៅលើបុណ្យផលដំបូង (17^{ទី}) 1 ថ្ងៃនៃខែទី ។

ក្នុងអំឡុងពេលព្រឹត្តិការណ៍ទាំងពីរនេះមានការរញ្ជួយដីយ៉ាងខ្លាំង។

ខ្ញុំជឿថានេះត្រូវបានជំនួយយ៉ាងខ្លាំងញ័រនៅថ្ងៃទី 14 ថ្ងៃទី 8^{ខែទីនេះ} (តុលា 20/21, 2021)

អមដោយរយៈពេលនៃភាពងងឹត 3 ថ្ងៃហើយបន្ទាប់មកមុនគេ r a p t u r e នៅថ្ងៃទី 17 ថ្ងៃទី 8
នេះ ខែ(២៣/២៤ ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១) ។

ប្រសិនបើយើងបានអានរឿងរ៉ាវនៃការជ្រើសរើសស្រ្តីព្រហ្មចារីអេសធើរយើងអាចមើលឃើញថាការប្រ
កាសនេះបានចេញទៅក្រៅនៅថ្ងៃទី 13 1

ថ្ងៃទីមួយនៃខែទីដែលមនុស្សរបស់នាងនឹងត្រូវបំផ្លាញចោល។

បន្ទាប់មកជនជាតិយូដាបានចំណាយពេល 3 ថ្ងៃដោយតមអាហារនិងស្លៀកបាវនិងផេះពី 14^{ទៅលើកទី} 16
1 ថ្ងៃទីនេះក្នុងខែទី។ វាគឺជាការនៅថ្ងៃទី

16^{ទីដែលព្រះនាងអេសធើរចូលទៅជិតស្តេចហើយទ្រង់បានពង្រីកសេចក្តីមេត្តាករុណាចំពោះនាង។} 1 ថ្ងៃនៃខែទី 17

វាគឺជាការនៅថ្ងៃទី 1 នៃខែទីដែលលោកហាម៉ានត្រូវបានសម្លាប់និងប្រជាជនយូដាត្រូវបានសង្គ្រោះ។

ខ្ញុំជឿថានេះជាថ្មីម្តងទៀតត្រូវបានជំនួយដល់យើងដែលថានឹងមានការញ័រយ៉ាងខ្លាំងនៅលើព្រឹត្តិការណ៍
14 8^{ទី} ថ្ងៃនៃខែទី(តុលា 20/21, 2021), តាមពីក្រោយដោយ 3 ថ្ងៃនៃភាពងងឹត,

ម៉្លោះមានត្រូវតមអាហារនិងការប្រែចិត្តនិង 17^{កាន់ទុក្ខកើតឡើងហើយបន្ទាប់មកជាការសង្គ្រោះយ៉ាងខ្លាំងមកលើទី} 8
នៃថ្ងៃខែទី(តុលា 23/24, 2021) ។

នៅបាក្សត្រទី 2 29

យើងអានថានៅក្នុងពេលវេលារបស់ស្តេចហេសេគាដែលជាប្រាសាទនៅអ៊ីស្រាអែលត្រូវបានបន្ទុកនៅ
លើស្នាតបរិសុទ្ធឬ 16^{ទី} 1 ថ្ងៃនៃខែទី 17

ការថ្វាយយញ្ញបូជាមួយត្រូវបានផ្តល់ជូននោះមកដល់ព្រះអម្ចាស់នៅថ្ងៃទី 1

នៃខែបន្ទាប់ពីពេលវេលាទីនៃការបន្តតម្កល់។

ខ្ញុំជឿថានេះត្រូវបានជាថ្មីម្តងទៀតបានជំនួយផលដំបូងមួយបានផ្តល់ជូននូវការទទួលយកកន្លែងនៅថ្ងៃ ទី 17 ថ្ងៃទី 8 ខែទីនេះ (តុលា 23/24, 2021) បន្ទាប់ពីពេលវេលានៃការបន្តតម្កល់ដែលចុងនៅថ្ងៃទី 16 ថ្ងៃទី 8 ខែទីទី (22 តុលា / ២៣, ២០២១) ។

ក្នុងលោកុប្បត្តិ 8: 4, យើងអានថាហិបដែលលោកណូអេមាននៅក្នុងការសម្រាកនៅលើភ្នំមួយនៅថ្ងៃទី 17 7 ថ្ងៃនៃខែទីដែលក្នុងអំឡុងពេលរបស់លោកណូអេនឹងបាន 17 ទីទី 1 ថ្ងៃនៃខែទី ខ្ញុំជឿថានេះប្រផ្នូលពីផលដំបូងនៃកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្តដែលបានចូលទៅសម្រាកនៅលើភ្នំរបស់នាង នៅលើ 17 ទីទី 1 ក្រុងស៊ីយ៉ូនរបស់ C h e s v a n

ក្រៅពីថ្ងៃទី ២៤/២៥ ខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២១

តំណាងឱ្យពេលវេលាដែលយប់ត្រូវធ្លាក់ហើយថ្ងៃនៃគ្រាវេទនាដ៏ធំត្រូវចាប់ផ្តើម (ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់បានបន្តពន្យារពេលនិងធ្វើឱ្យថ្ងៃខ្លីតាមដែលអាចធ្វើទៅបានតាមបទគម្ពីរ។ ជ្រើសរើស) មានកាលបរិច្ឆេទមួយទៀតដែលបទគម្ពីរបានចង្អុលបង្ហាញថាជាពេលវេលាសម្រាប់ការលើកឡើងដំបូង នៃផ្លែឈើនៅថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់ (២០២១) ដែលត្រូវនឹងល្បែងផ្តួចផ្តើមនេះ។

នៅដានីយ៉ែល 10 និងវិវរណៈ: 19, យើងបានមើលឃើញតំណាងអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់កូនចៀមនៅថ្ងៃទី 24 រាប់ពីការចាប់ផ្តើមថ្ងៃនេះពិធីបុណ្យនំប៉័ងឥតមេនេះ។ 10 ខែថ្ងៃទីជាលើកដំបូងដែលនឹងក្លាយជាលើកទី 24 នេះគឺជារូបភាពកញ្ចក់នៃថ្ងៃទី 7 ខែទី 1 ក្នុងនេហេមា 9 យើងឃើញកាន់ទុក្ខ, ការតមអាហារនិងការដាក់នៅលើការកាន់ទុក្ខនៃអ្នកដែលត្រូវបានបន្សល់ទុកនៅថ្ងៃទី 24 ថ្ងៃទី 7 10 ខែទីនេះដែលជាការរាប់លើកទីថ្ងៃពីការចាប់ផ្តើមនោះ។

ដានីយ៉ែល ១០: ៤-៦

នៅថ្ងៃទីម្ភៃប្រាំបួននៃខែទីមួយនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងឈរនៅលើប្រាំងទន្លេធំទ្រីប្រ្គីសខ្ញុំបានក្រឡេកមើលទៅហើយនៅខាងមុខខ្ញុំមានបុរសម្នាក់ស្លៀកពាក់ក្រណាត់ទេសឯកដោយមានខ្សែក្រវ៉ាត់ធ្វើពីមាសសុទ្ធពីអ្វីជាសុំវិញគាត់ ចង្កេះ រាងកាយរបស់គាត់គឺដូចជាការដាំក្នុងពេជ្រ,

ដំអស្សារ្យដែលនាំយើងទៅដល់វិវរណៈ ១៩ ដែលយើងលឺសំលេង ដំអស្សារ្យ

នៅពេលចាប់ផ្តើមពិធីមង្គលការកូនចៀម។

បទគម្ពីរនៅក្នុងនេហេមា ៩ កំពុងចង្អុលបង្ហាញពីពេលវេលានៃ **ការតមអាហារនិងការប្រែចិត្តនៅថ្ងៃទី ១០ រាប់ចាប់ពីការចាប់ផ្តើមបុណ្យបារាំង**។ បុណ្យកបិនទានគឺជារូបភាពកញ្ចក់នៃបុណ្យនំប៉័ងឥតមេ។ គឺនៅថ្ងៃនេះដែលយើងឃើញការតមអាហារការប្រែចិត្តនិងបារាំងដែលជាការបង្ហាញពីពេលដែលកូនកំលោះនឹងត្រូវយកចេញពីពួកគេហើយអ្នកដែលនៅពីក្រោយនឹងយំហើយកាន់ទុក្ខដូចជាពួកគេមិនបានគេចផុតពីការជំនុំជម្រះដែលនឹងមកដល់។

វិវរណៈ ១២ ត្រូវបានភ្ជាប់ជាមួយដានីយ៉ែល ១០ និង ១២

នៅក្នុងវគ្គទាំងពីរនេះយើងឃើញសង្គ្រាមដ៏ធំមួយហើយម៉ែយ៉ែលចូលមកប្រយុទ្ធ។ នៅដានីយ៉ែល 10 24 ព្រះអម្ចាស់បានហាក់ដូចជាដានីយ៉ែលនៅថ្ងៃទីនៃខែទីមួយ។ នៅក្នុងវិវរណៈ ១២ យើងឃើញកូនក្រមុំតែចេញទៅកន្លែងដែលព្រះបានរៀបចំសម្រាប់នាងនៅឆ្ងាយពីពស់។

ដានីយ៉ែល ១០: ១ - **នៅឆ្នាំទី ៣**

នៃស្តេចស៊ីរីសនៃព្រះការបើកសម្តែងមួយត្រូវបានបង្ហាញដល់ដានីយ៉ែល (ដែលត្រូវបានគេហៅថាបេលថេតសាសារ) ។ សាររបស់វាគឺជាការពិត ហើយវាទាក់ទងនឹងសង្គ្រាមដ៏ធំមួយ។ ការយល់ដឹងអំពីសារនេះបានមករកគាត់តាមទស្សនៈវិស័យ។

វិវរណៈ ១២: ៧ **បន្ទាប់មក សង្គ្រាមបានផ្ទុះឡើងនៅស្ថានសួគ៌**។ ម៉ែយ៉ែល

ហើយទេវតារបស់គាត់បានប្រយុទ្ធនឹងនាគ នាគនិងទេវតារបស់គាត់ បានវាយបកវិញ។

ដានីយ៉ែល ១០:១៣ - **ប៉ុន្តែព្រះអង្គម្ចាស់ នៃនគរពែរស៍បាន ប្រឆាំងនឹងខ្ញុំម្តេចប្រាំថ្ងៃ។**

បន្ទាប់មកម៉ែយ៉ែល មេទ័ពម្នាក់បានមកជួយខ្ញុំព្រោះខ្ញុំត្រូវបានឃុំឃាំងនៅទីនោះជាមួយស្តេចពែរ។

វិវរណៈ ១២: ៦, ១៤ - **ស្ត្រីនោះបានរត់ភៀសខ្លួនទៅក្នុងទីរហោស្ថានទៅ**

កន្លែងដែលរៀបចំដោយព្រះជាម្ចាស់ជាកន្លែងដែលនាងអាចត្រូវបានគេមើលថែរក្សា ...

ស្ត្រីនោះត្រូវបានគេផ្តល់ស្ថាបតីរបស់ឥន្ទ្រីដ៏ធំមួយដូច្នោះនាងអាចហើរទៅ

**កន្លែងដែលបានរៀបចំសម្រាប់ នាងនៅទីរហោស្ថានជាកន្លែងដែលនាងនឹងត្រូវបានគេមើលថែរក្សា ...
ឱ្យឆ្ងាយពីពស់។**

24 វាគឺជាការនៅថ្ងៃទី

នៃខែដំបូងដែលទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានមានព្រះបន្ទូលទាំងនេះទៅដានីយ៉ែលថា:

«នៅពេលនោះលោក M i c h a e l ,

ព្រះអង្គម្ចាស់អស្ចារ្យដែលបានការពារប្រជាពលរដ្ឋរបស់ព្រះអង្គនឹងក្រោកឡើង។

វានឹងមានគ្រាមានទុក្ខវេទនាដូចជាមិនកើតឡើងតាំងពីដើមប្រជាជាតិរហូតដល់ពេលនោះ។

ប៉ុន្តែនៅពេលនោះប្រជាជនរបស់អ្នក -

អ្នករាល់គ្នាដែលមានឈ្មោះត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅនោះនឹងត្រូវបញ្ជូនទៅ។

ហ្វូងមនុស្សដែលដេកលក់នៅក្នុងគូលីដីនឹងភ្ញាក់ឡើង៖

អ្នកខ្លះទៅជីវិតអស់កល្បអ្នកខ្លះទៀតខ្មាស់អៀននិងមើលងាយអស់កល្បជានិច្ច។

**អ្នកដែលមានប្រាជ្ញានឹងភ្លឺដូចពន្លឺនៃស្ថានសួគ៌ហើយអ្នកដែលនាំមនុស្សជាច្រើនទៅរកភាពសុចរិតដូចជា
ផ្កាយអស់កល្បជានិច្ច**

...នៅពេលដែលអំណាចរបស់ប្រជាជនដ៏វិសុទ្ធត្រូវបានបំផ្លាញទីបំផុតអ្វីៗទាំងអស់នេះនឹងត្រូវបានបញ្ចប់។ (ដានីយ៉ែល 12: 1-3, 7B)

24

វាគឺនៅលើថ្ងៃទីនៃការដែលជាខែទីមួយដែលព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញខ្លួនឡើងដើម្បីជាការពន្យារពេលដានីយ៉ែល 21 បន្ទាប់ពីថ្ងៃនិងបានប្រាប់គាត់ថាលោក M i c h a e l

នឹងកើតឡើងដើម្បីការពារប្រជាជនរបស់ព្រះជាម្ចាស់ហើយដែលមហាជននឹងកើនឡើងពី អ្នកស្លាប់។

24

វាគឺជាការនៅថ្ងៃទីនៃខែទីប្រាំពីរដែលជនជាតិអ៊ីស្រាអែលបានដាក់នៅលើបារនិងបានប្រែចិត្តពីអំពើបាបរបស់ខ្លួនជាមុននៃសាក្សី 2 (ឆ្វេងនៅពីក្រោយពួកបរិសុទ្ធ) ដាក់នៅលើបារនិងការប្រែចិត្តនៅថ្ងៃនេះ។

21 មិនត្រឹមតែធ្វើទី និង 24 ថ្ងៃនៃខែជាលើកដំបូងហើយទីប្រាំពីរទឹកពាក់គ្នានោះទេប៉ុន្តែនៅពេលដែលយើងរាប់ 89

21 ថ្ងៃទៅមុខនិងទៅក្រោយពីកាលបរិច្ឆេទទាំងនេះយើងមកដល់ទី និង 24 ថ្ងៃនៃការ 10 ទីខែទីដែលជា កាលបរិច្ឆេទកណ្តាល

21 នេះមានន័យថាទី និង 24 ថ្ងៃនៃការ 10 ទីខែទីផងដែរនឹងមានកញ្ចប់រូបភាពនៃការទាំងនេះកាលបរិច្ឆេទ 2

និងបទគម្ពីរដែលចង្អុលយើងទៅ²¹ ឬ 24^{ថ្ងៃនៃខែទីមួយនិងទីប្រាំពីរទីនិងចង្អុលឱ្យយើង} 21^{ដែលទី} និង 24^{ថ្ងៃទីមួយនៃខែទីដប់}។
ខ្ញុំជឿថាព្រះអម្ចាស់ដែលត្រូវបានផ្ទេរនេះនៅលើប្រតិទិនរបស់ពួកសាសន៍ដទៃ (ហ្គេហ្គេរ៉ាន) 21
សម្រាប់សាសន៍ដទៃកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ហើយថាយើងនឹងឃើញព្រឹត្តិការណ៍ញ័រនៅថ្ងៃទីនៃខែទីដប់
(ខែតុលា) ហើយបន្ទាប់មកការសង្គ្រោះនៅលើ 24^{ថ្ងៃកាតដប់ទី} ខែ

ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនៅក្នុងលូកា ២១:២៤

ថានឹងមានគ្រាមួយដែល«គ្រាវរបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបំពេញ»។ 24^{ខែទីប្រាំបួននៃទីនៅលើប្រតិទិនដ្ឋីហ្វូនេរ}។

ខ្ញុំជឿថានៅពេលដែលការលើកឡើងជាផលដំបូងបានកើតឡើងនោះព្រះអម្ចាស់នឹងប្រើប្រតិទិនដ្ឋីហ្វូនេរ
នេះជាថ្មីម្តងទៀតនិងជាការលើកឡើងជាលើកទីពីរនឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅថ្ងៃ

បន្ទាប់មកកូនក្រមុំត្រូវបានគ្រងមកដំបូងសប្តាហ៍ក្រោយមកនៅថ្ងៃដំបូងនៃឆ័រីតដូចព្រហ្មចារីអេសធើរបាន
គ្រងរាជ្យជាមហាក្សត្រីនៅថ្ងៃនេះដែរ។

គួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍ថ្ងៃដំបូងនៃឆ័រីតគឺជារូបភាពពាក់នៃបុណ្យបារាំងនិងថ្ងៃដំបូងនៃឆ្នាំព្រះគម្ពីរនៅនីសាន
នេះនឹងជាការចាប់ផ្តើមនៃសហស្សវត្សរ៍ថ្មីនៅលើផែនដី។

វាគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍ផងដែរដែលខែតុលាត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជា^៨

ខែនៅលើប្រតិទិនរ៉ូម៉ាំងហើយក្រោយមកត្រូវបានប្តូរទៅជា១០ វិញ^{ទី} ខែ។ 8

ប្រសិនបើយើងពិចារណាខែតុលាដែលជាខែទីបន្ទាប់មកថ្ងៃទី 24 ខែតុលាឆ្នាំ 2021 នឹងមាន 24^{ថ្ងៃទី}

8^{នៅខែទី}។ ធម្មយាត្រាត្រឡប់ទៅដុំផ្តុំបចុងក្រោយរបស់យើង, 24 8^{នឹងមានស្មើលើកទី} ថ្ងៃនៃខែទី 24^{និងលើកទី}

1^{ថ្ងៃនៃការទី} 7^{ខែទី}។ 21 ទីប្រាំពីរដែលតាមពីក្រោយដោយ

មានមួយចំនួនទឹកប្រាក់យ៉ាងច្រើននៃបទគម្ពីរនៃការបានជំនួយមួយព្រឹត្តិការណ៍ញ័រទទួលយកកន្លែងនៅ
ថ្ងៃទីខែដំបូង / 3 ថ្ងៃនៃសេចក្តីងងឹតនិងការដោះលែងឱ្យរួចនៅថ្ងៃទី 24^{នេះថ្ងៃនៃខែទីគី}។

ការប្រើគោលការណ៍នេះក្នុងបទគម្ពីរនៃពិធីបុណ្យចម្លងជាលើកទីពីរបានទទួលយកកន្លែងមួយខែក្រោយ
មកយើងជាថ្មីម្តងទៀតអាចស្មើ 24^{ថ្ងៃទី} 8^{នៅខែទីគីស្មើនឹង} 24 ថ្ងៃនៃខែទីប្រាំពីរដំបូងនិងលើកទី។

ប្រសិនបើអ្នកពូកែគណិតវិទ្យាការគណនាទាំងនេះពីព្រះគម្ពីរទំនងជាគួរឱ្យរំភើបនិងមានឥទ្ធិពលចំពោះ
អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកតស៊ូជាមួយគណិតវិទ្យាពួកគេអាចហាក់ដូចជានៅលើក្បាលអ្នកបន្តិច។

ព្រះជាព្រះគណិតវិទ្យាហើយចូលចិត្តលាក់បាំងតម្រុយនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដោយប្រើគោលការ

ណ៍គណិតវិទ្យាដូចជា “ប្រសិនបើ $A = B$ និង $B = C$ បន្ទាប់មក $A = C$ ” ។

ខ្ញុំពិតជាសង្ឃឹមថាអ្នកអាចដឹងថាព្រះជាម្ចាស់អស្ចារ្យប៉ុណ្ណាក្នុងការលាក់បាំងអ្វីៗទាំងអស់នេះនៅក្នុង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដោយគ្រាន់តែរកឃើញនៅទីបញ្ចប់នៃថ្ងៃ។

ហើយប្រសិនបើវាជាការពិតគ្រាន់តែជាភាពស្មុគស្មាញពេកសម្រាប់អ្នកដើម្បីយល់ពីខ្ញុំលើកទឹកចិត្តអ្នក ឱ្យផ្ដោតអារម្មណ៍គ្រាន់តែនៅលើការពិតដែលថាវាគឺជាការនៅថ្ងៃទី 17

(ទុកជាមុននៃការមួយ^{ទី}ដែលទឹកជំនន់បានចាប់ផ្ដើមហើយមានសាតាំងមកបន្ទាប់ពីស្រ្តីរូបនេះនៅក្នុងសួន

ថ្ងៃនៃការ *C h e s v a n* តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងនៅក្នុងវិវរណៈ ១២

នៅពេលដែលនាគមកបន្ទាប់ពីស្រ្តីឬកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទដែលកំពុងប្រសូតបុត្រប្រុសនៅលើផែនដី) ។ ព្រឹត្តិការណ៍ទាំងពីរនេះគ្រាន់តែជាសក្ខីភាពដល់យើងអំពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃទី ២៤

ខែតុលាឆ្នាំ ២០២១ បន្ទាប់មកដោយរយៈពេល ៤០

ថ្ងៃនៃការវិនិច្ឆ័យនៅលើផែនដីដែលនឹងបញ្ចប់នៅថ្ងៃទី ៣ ខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ ។

លោកបុគ្គលិក ១៥:១៣ - បន្ទាប់មកព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកគាត់ថា “ ចូរដឹងអោយច្បាស់ថា **បួនរយឆ្នាំទៀត** កូនចៅរបស់អ្នកនឹងក្លាយជា **ជនបរទេសនៅក្នុងប្រទេសដែលមិនមែនជាបស់គេ** ហើយពួកគេនឹងត្រូវគេធ្វើបាបនិងធ្វើបាបនៅទីនោះ។

ហេប្រើ ១១:១៣ - ប្រជាជនទាំងអស់នេះ

ពួកគេនៅតែរស់នៅដោយជំនឿនៅពេលពួកគេស្លាប់ពួកគេមិនបានទទួលអ្វីដែលបានសន្យាទេពួកគេ គ្រាន់តែឃើញពួកគេហើយស្វាគមន៍ពួកគេពីចម្ងាយដោយសារភាពថាពួកគេជា **ជនបរទេសនិងជាមនុស្សចម្លែកនៅលើផែនដី**។

នៅក្នុងបទគម្ពីរយើងឃើញរយៈពេល ៤០០ ឆ្នាំនៃ

ការជំនុំជម្រះដែលកើតមានលើអ៊ីស្រាអែលនៅពេលដែលពួកគេត្រូវបានគេធ្វើជាទាសករនៅក្នុងទឹកដី អេហ្ស៊ីបដែលពួកគេមិនមែនជាជនចម្លែកនៅក្នុងប្រទេសមួយមិនមែនជាបស់ខ្លួនខ្ញុំ។

ផែនដីហើយនៅក្នុងន័យជាជនជាតិអាមេរិកទាំងអស់គឺជាជនបរទេសដែលដូនតាបានធ្វើអន្តោប្រវេសន៍ ទៅដីដែលមិនមែនជាបស់ពួកគេផ្ទាល់មួយដែលកំពុងតែស្វែងរកជីវិតប្រសើរជាងមុនមួយ។

ធម្មយាត្រាចុះនៅក្នុងខែធ្នូក៏យើងបានឃើញការ 1620.

សញ្ញានៃព្រះអាទិត្យដែលត្រូវបានបាត់រស្មីព្រះច័ន្ទ មិនផ្តល់ពន្លឺរបស់វាទេ

ផ្កាយដែលធ្លាក់ពីលើមេឃនៅខែធ្នូឆ្នាំ ២០២០។ នេះបានបញ្ចប់រយៈពេល ៤០០

ឆ្នាំពីការមកដល់របស់ពួកធម្មយាត្រាទៅផ្ទះថ្មីនិងអចិន្ត្រៃយ៍របស់ពួកគេ។

ទោះយ៉ាងណាព្រះអម្ចាស់បានពន្យារពេលនិងបានបន្ថែម 8 ថ្ងៃទៅមួយដានីយ៉ែល70 សប្តាហ៍ទីរបស់ទី។

វាត្រូវបានគេជឿថាជាពិធីបុណ្យអរព្រះគុណបុណ្យប្រមូលផលលើកដំបូងនៅអាមេរិកបានប្រព្រឹត្តទៅ

នៅចន្លោះខែកញ្ញាដល់ខែវិច្ឆិកាឆ្នាំ ១៦២១។ ខ្ញុំជឿថានឹងមានពិធីបុណ្យប្រមូលផលចំនួន ២ នៅឆ្នាំ

២០២១ គឺមួយនៅខែតុលានិងមួយទៀតនៅខែវិច្ឆិកាដែលបញ្ចប់រយៈពេល ៤០០ ឆ្នាំពីការប្រារព្ធពិធី

ពិធីបុណ្យអរព្រះគុណលើកដំបូងនៅអាមេរិក។ ខ្ញុំជឿថាទាំងនេះគឺជារយៈពេល ២

ខែនៅពេលដែលកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទនឹងត្រូវបាននាំយកទៅផ្ទះនៅពេលគ្រាលើកឡើងពីរដង/ការប្រ

មូលផល/បញ្ហាហើយយើងនឹងលែងជាជនបរទេសនិងជនចម្លែកនៅលើផែនដីទៀតហើយនៅក្នុងប្រទេ

សដែលមិនមែនជាបស់យើង។ យើងនឹងត្រូវយកចេញពី “ អេហ្ស៊ីប ”

ដែលជាពិភពលោកហើយនាំទៅដល់គេហដ្ឋានដ៏នៅអស់កល្បរបស់យើងជាមួយព្រះគ្រីស្ទដោយប្រទា

នរូបកាយដ៏នៅអស់កល្បរបស់យើងដែលនឹងមិនស្លាប់ឡើយ។

ព្រះគម្ពីរប្រៀបធៀបការចាប់ផ្តើមនៃគ្រាទុក្ខវេទនាដ៏ធំទៅនឹងស្ត្រីម្នាក់ដែលកំពុងសម្រាលកូននៅទូទាំង

សញ្ញាចាស់និងសញ្ញាថ្មី។

អេសាយ ១៣: ៨ - ពួកគេនឹងភ័យខ្លាចការឈឺចាប់និងទុក្ខព្រួយនឹងចាប់ពួកគេ ពួកគេនឹងច្របាច់កដូច

ស្ត្រីសម្រាលកូនពួកគេនឹងមើលមុខគ្នាដោយភាពភ្ញាក់ផ្អើលមុខរបស់ពួកគេនេះខ្លោច។

អេសាយ ២៦: ១៧-១៨ -

ក្នុងនាមជាស្ត្រីមានផ្ទៃពោះជិតសម្រាលកូនហើយស្រែកយំដោយការឈឺចាប់របស់នាងដូច្នោះយើងក៏ស្តី

តនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ដែរ យើងនៅជាមួយកូនយើង

ឈឺពោះសម្រាលកូនប៉ុន្តែយើងបង្កើតបានខ្យល់។

យើងមិនបាននាំមកនូវសេចក្តីសង្គ្រោះដល់ផែនដីទេហើយមនុស្សនៅលើពិភពលោកនេះមិនបានរស់

ឡើងវិញទេ។ **ប៉ុន្តែការស្លាប់របស់អ្នកនឹងរស់ព្រះអម្ចាស់**រូបកាយរបស់ពួកគេនឹងងើបឡើង -

សូមឱ្យអស់អ្នកដែលរស់នៅក្នុងផ្ទះលីដីភ្នាក់ឡើងហើយស្រែកដោយអំណរ -
ទឹកសន្សើមរបស់អ្នកប្រៀបដូចជាទឹកសន្សើមពេលព្រឹក ផែនដីនឹងផ្តល់កំណើតដល់នាងដែលស្លាប់។
ប្រជាជនអើយចូលទៅក្នុងបន្ទប់របស់អ្នកហើយបិទទ្វារនៅពីក្រោយអ្នក។

លាក់ខ្លួនមួយរយៈសិនរហូតដល់កំហឹងរបស់គាត់បានកន្លងផុតទៅ។

សូមមើលព្រះអម្ចាស់យាងចេញពីលំនៅរបស់ទ្រង់ដើម្បីដាក់ទោសមនុស្សនៅលើផែនដីចំពោះអំពើបាប
របស់ពួកគេ។ ផែនដីនឹងបង្ហាញឈាមដែលស្រក់នៅលើវា។

ផែនដីនឹងលាក់ការសំលាប់របស់វាទៀតទេ។

យេរេមា ៦:២៤ - យើងបាន heard សេចក្តីវាយការណ៍របស់វា ដែររបស់យើងទន់
Anguish បានចាប់យកយើងការឈឺចាប់ដូចជា **ស្ត្រីក្នុងពេលសម្រាលកូន។**

មីកា 4:10 - "writhe

**និងពលកម្មដើម្បីផ្តល់កំណើតកូនស្រីនៃក្រុងស៊ីយ៉ូនដូចស្ត្រីសម្រាលកូន! ឥឡូវនេះអ្នកនឹងចេញពីទីក្រុង
ទៅរស់នៅឯវាលហើយទៅបាប៊ីឡូន នៅទីនោះ អ្នកនឹងត្រូវបានជួយសង្គ្រោះ;
នៅទីនោះព្រះអម្ចាស់នឹងប្រោសលោះអ្នក ពីកណ្តាប់ដៃសត្រូវរបស់អ្នក។**

ថែស្សាឡូនីចទី ១ ៥: ៣ - ខណៈពេលដែលពួកគេកំពុងនិយាយថា " សន្តិភាពនិងសុវត្ថិភាព!"
បន្ទាប់មកបានការបំផ្លាញនឹងមកលើពួកគេដូចស្ត្រីឈឺពោះសម្រាលកូនស្រាប់តែស្ត្រីជាមួយនឹងកូនមួយ
ហើយពួកគេនឹងមិនអាចគេចផុតបាន។

ពីការមានផ្ទៃពោះរហូតដល់កំណើតមាន ២៦៦ ថ្ងៃ។

ដូចដែលបានបង្ហាញរួចហើយនៅក្នុងសៀវភៅនេះការលើកឡើងដំបូងនិងព្រឹត្តិការណ៍វេទនាដំបូងនៃវិវរ
ណៈ ៩ ត្រូវបានប្រៀបធៀបទៅនឹងព្រឹត្តិការណ៍សម្រាលកូន។

បន្ទាប់មកយើងអាចឃើញដំណើរការបន្សុតរយៈពេល ៤០

ថ្ងៃដែលត្រូវតែធ្វើឡើងនៅចំពោះមុខស្ត្រីនៃវិវរណៈ ១២

ដែលជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទបានត្រៀមខ្លួនដើម្បីសោយរាជ្យនិងសោយរាជ្យលើផែនដីរយៈពេល
១០០០ ឆ្នាំ។ 7 កំណើតចុងក្រោយនៃកូនប្រុសដែលបានកើតឡើងនៅថ្ងៃទីនៃ Hanukkah

នៅពេលដែលនាងត្រូវបានគ្រងមុជជាសហអ្នកគ្រប់គ្រងនៃផែនដីនេះដោយមានព្រះមហាក្សត្រព្រះយេស៊ូ។ គួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍, ប្រសិនបើយើងរាប់ចាប់ពីដើមឆ្នាំព្រះគម្ពីរនៅលើខែមីនា 14, 2021, 266 ថ្ងៃទីដែលនឹងមានថ្ងៃទី 4 ខែធ្នូឆ្នាំ 2021

នៅពេលដែលព្រះអាទិត្យត្រូវបានបាត់រស្មីព្រះច័ន្ទមិនឱ្យពន្លឺរបស់វានិងផ្កាយធ្លាក់ចុះពីលើមេឃ។ ខ្ញុំជឿថានេះគឺជាព្រឹត្តិការណ៍“ កំណើត” ចុងក្រោយនិងការសំរេចចុងក្រោយនៃវិវរណៈ ១២: ១-៥ - សញ្ញាដ៏អស្ចារ្យមួយបានលេចមកនៅស្ថានសួគ៌៖

ស្រ្តីម្នាក់ពាក់អាវព្រះអាទិត្យជាមួយព្រះច័ន្ទនៅក្រោមជើងនិងមកុដផ្កាយ ១២ នៅលើនាង ក្បាលនាងមានផ្ទៃពោះហើយស្រែកយំដោយការឈឺចាប់នៅពេលនាងជិតសម្រាលកូន...

*នាគបានឈរនៅចំពោះមុខស្រ្តីដែលជិតសម្រាលកូនដូច្នោះវាអាចលេបត្របាក់កូនរបស់នាងនៅពេលគាត់កើតមក។ **នាងបានបង្កើតកូនប្រុសមួយដែលជាកូនប្រុសរបស់បុរសដែលនឹង“ គ្រប់គ្រងគ្រប់ប្រជាជាតិទាំងអស់ដោយដំបងដែក” ។***

ព្រះអម្ចាស់បានពន្យារពេលដរាបណាអាចធ្វើទៅបានតាមបទគម្ពីរហើយធ្វើឱ្យថ្ងៃខ្លីដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់ពួកបរិសុទ្ធផ្លូវរបស់ទ្រង់ឱ្យតិចតាមដែលអាចធ្វើទៅបានតាមបទគម្ពីរ។

អារក្សពោរពេញដោយកំហឹងនៅក្នុងវិវរណៈ ១២

នៅពេលដែលវាត្រូវបានទម្លាក់មកផែនដីព្រោះវាដឹងថាពេលវេលារបស់វាខ្លី។

គាត់គិតថាគាត់នឹងត្រូវផ្តល់ពេល ៣ ឆ្នាំកន្លះដើម្បីបំផ្លាញពិភពលោកហើយគាត់ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យតែ ៤២ ថ្ងៃប៉ុណ្ណោះ។

ល្បែងផ្តុំរូបនេះបង្ហាញពីសេចក្តីស្រឡាញ់សេចក្តីមេត្តាករុណានិងព្រះគុណរបស់ព្រះដែលមិនគួរឱ្យជឿដែលមិនចង់ឱ្យមនុស្សណាម្នាក់វិនាសឡើយប៉ុន្តែដើម្បីមកប្រែចិត្តហើយមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចតាមរយៈព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។

ខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកភាគច្រើនត្រូវបានបង្រៀនថាគ្មាននរណាម្នាក់អាចដឹងថាពេលណាព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកដោយសារតែខគម្ពីរនេះទេ៖

ម៉ាថាយ ២៤:៣៦; ម៉ាកុស ១៣:៣២ - *ប៉ុន្តែអំពី ថ្ងៃឬម៉ោង*

នោះគ្មាននរណាដឹងទេសូម្បីតែពួកទេវតានៅស្ថានសួគ៌និងព្រះរាជបុត្រាក៏មានតែព្រះវរបិតាប៉ុណ្ណោះ។

ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយនៅក្នុងវិវរណៈ ៣ យើងអានខមួយដែលហាក់ដូចជានិយាយស្ទើរតែផ្ទុយពីនេះ៖

វិវរណៈ ៣: ៣ - “ ដូច្នេះចូរចងចាំនូវអ្វីដែលអ្នកបានទទួលនិងបាន *heard*
ចូរកាន់វាអោយលឿនហើយប្រែចិត្តវិញតែបើអ្នកមិនភ្ញាក់
ខ្ញុំនឹងមកដូចជាចោរហើយអ្នកនឹងមិនដឹងថាពេលណាខ្ញុំនឹងមករកអ្នកទេ” ។

ដូច្នេះនៅទីនេះព្រះយេស៊ូវប្រាប់យើងថាបើយើងមិនភ្ញាក់ទេនោះយើងនឹងមិនដឹងថាពេលណាដែលទ្រង់
នឹងយាងមក។ ពាក្យដែលប្រើនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤:៣៦

សម្រាប់ដឹងគឺជាពាក្យផ្សេងដែលត្រូវបានប្រើនៅក្នុងវិវរណៈ ៣

ភាសាក្រិចជាញឹកញយមានភាពខុសគ្នារវាងពាក្យជាងភាសាអង់គ្លេស។

ឧទាហរណ៍នៅក្នុងភាសាអង់គ្លេសរបស់យើងយើងគ្រាន់តែប្រើពាក្យ “ ស្រឡាញ់” ។

ប៉ុន្តែភាសាក្រិចមាន ៤ ពាក្យសម្រាប់ស្នេហា៖

អាហ្គេបេ *eros* ហ្វីឡានិងស្រូហ្គោដែលនិយមយូរៗមានន័យខុសគ្នាបន្តិចបន្តួច។ ដូចគ្នាចំពោះពាក្យ
ដឹង” មានពាក្យផ្សេងគ្នាជាច្រើននៅក្នុងភាសាក្រិចហើយពួកគេទាំងអស់មិនមានន័យដូចគ្នាទេ។

នៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤ ពាក្យសម្រាប់ “ ដឹង” គឺអីដូហើយនិយមន័យល្អបំផុតនៃពាក្យនេះគឺ
យល់ឃើញអ្វីមួយ” ។ នៅក្នុងវិវរណៈ ៣ ពាក្យគឺហ្គីណូស្តូហើយនិយមន័យល្អបំផុតគឺ
ចង់ដឹងឬទទួលបានចំណេះដឹង” ។ ខ្ញុំជឿថាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវកំពុងមានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាថាយ
២៤:៣៦

គឺគ្មានមនុស្សកើតមកដោយមានចំណេះដឹងឬដឹងដោយវិចារណញាណឬដឹងអំពីថ្ងៃឬម៉ោងនេះ
(ដែលប្រហែលជាមិនសំដៅលើពេលវេលានោះទេប៉ុន្តែគ្រាន់តែជាអ្វីដែលកើតឡើងលើ
ថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់) ។ សូម្បីតែព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់ក៏មិនដឹងដែរ។ សូម្បីតែទេវតាក៏មិនដឹងដែរ។

ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយនេះមិននិយាយថាគ្មាននរណាម្នាក់នឹងមិនធ្លាប់ដឹងឬមិនអាចដឹងឡើយ។ វិវរណៈ
៣ ហាក់ដូចជាច្បាស់ (ហើយពិតជាកំពុងដោះស្រាយជាមួយពេលវេលា)

ថាប្រសិនបើអ្នកភ្ញាក់អ្នកអាចដឹង (មកដឹងឬទទួលបានចំណេះដឹង)

នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមក។ គាត់គ្រាន់តែមកដូចជាចោរចំពោះអ្នកដែលកំពុងដេកលក់
(ខាងវិញ្ញាណ) ។ ប្រសិនបើយើងបន្តអាននៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា“

ដូច្នេះចូរប្រយ័ត្នព្រោះអ្នកមិនដឹងថាថ្ងៃណាដែលព្រះអម្ចាស់របស់អ្នកនឹងយាងមក” ។

នេះគឺជាពាក្យដូចគ្នាសម្រាប់ “ ដឹង” ដែលប្រើនៅក្នុងខ ២៦។

ព្រះយេស៊ូវកំពុងព្រមានយើងឱ្យមើលព្រះយើងមិនដឹងដោយវិចារណញ្ញាណថាថ្ងៃណាដែលទ្រង់នឹងយាងមក។

មើលអី?

សូមមើលទីសំគាល់សិក្សាការព្យាករណ៍ដើម្បីកុំអោយថ្ងៃនេះមកលើអ្នកដូចជាចោរពេលយប់ហើយផ្ទះរបស់អ្នកត្រូវបានគេលួចចូល។

ព្រះយេស៊ូវប្រទានឧទាហរណ៍នេះដល់យើងថាប្រសិនបើម្ចាស់ផ្ទះដឹងថាចោរចូលមកដល់នៅពេលណានោះគាត់នឹងបានមើលដូច្នោះគាត់អាចចាប់គាត់បាន។

ព្រះយេស៊ូវចង់ឱ្យយើងសិក្សាការព្យាករណ៍និងទីសំគាល់និងលេខដែលទុកឱ្យយើងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដើម្បីយើងអាចដឹងថាពេលណាទ្រង់យាងមក។

គាត់មិនចង់ចាប់យើងទេហើយយើងត្រូវបានគេទុកចោល។

ប្រសិនបើយើងបន្តអាននៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “

ប៉ុន្តែឧបមាថាអ្នកបំរើនោះអាក្រក់ហើយនិយាយទៅខ្លួនគាត់ថា “ ចៅហ្វាយខ្ញុំនៅឆ្ងាយយូរហើយ”

បន្ទាប់មកគាត់ចាប់ផ្តើមវាយអ្នកបម្រើរបស់គាត់ហើយស៊ីដឹកជាមួយមនុស្សប្រមឹក ។

ចៅហ្វាយរបស់អ្នកបំរើនោះនឹងមកនៅថ្ងៃដែលគាត់មិននឹកស្មានដល់ហើយនៅម៉ោងដែលគាត់មិនដឹង ” ។

គឺចំពោះអ្នកបំរើដែលមិនស្មោះត្រង់ដែលព្រះយេស៊ូវយាងមកនៅពេលដែលគាត់មិនដឹង។

ចំពោះអ្នកបំរើស្មោះត្រង់នេះមិនចាំបាច់ជាករណីនោះទេ។

ហេតុអ្វីបានជាព្រះគម្ពីរប្រាប់យ៉ាងច្បាស់អំពីព្រឹត្តិការណ៍ដែលយើងត្រូវមើលនិងរាប់ចំនួនបើយើងមិនដែលគិតថានឹងយល់អំពីពេលវេលានៃព្រឹត្តិការណ៍នៅថ្ងៃចុងក្រោយ?

ខ្ញុំមានបំណងចង់ទុកអ្វីមួយសម្រាប់អ្នកដែលនៅសេសសល់ដើម្បីដឹងច្បាស់ថាអ្វីដែលបានកើតឡើងត្រូវបានគេព្យាករណ៍ថានឹងកើតឡើងនៅពេលដែលវាកើតឡើងដូច្នោះពួកគេនឹងមិនធ្លាក់ចំពោះការបោកបញ្ឆោតដ៏ធំដែលកំពុងគ្របដណ្តប់ ការលើកឡើង

សាតាំងមានពេលច្រើនដើម្បីរៀបចំផែនការពីរបៀបព្យាយាមបញ្ជាក់មនុស្ស។
គាត់មិនចង់ឱ្យពួកគេជឿថាការលើកឡើងនេះបានកើតឡើងឬថាការព្យាករណ៍កំពុងត្រូវបានបំពេញ
នោះទេ។

ព្រះយេស៊ូវបានព្រមានអំពីការបោកប្រាស់ដ៏ធំមួយដែលនឹងកើតឡើងដើម្បីបញ្ជាក់សូម្បីតែអ្នកដែលបាន
ជ្រើសរើសប្រសិនបើអាច។

បំណងប្រាថ្នារបស់ខ្ញុំគឺធ្វើឱ្យប្រាកដថាការបោកបញ្ជាក់នេះត្រូវបានលាតត្រដាងនិងដើម្បីបញ្ជាក់ពីព្រះ
គម្ពីរព្រឹត្តិការណ៍នេះត្រូវបានគេព្យាករណ៍ថានឹងកើតឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដនៅពេលដែលវាកើតឡើង
ដូច្នេះពួកគេនឹងដឹងច្បាស់ថាអ្វីដែលបានកើតឡើងគឺជាការពិតព្រឹត្តិការណ៍គ្រីស្ទហើយថាព្រះយេស៊ូវស្ថិត
នៅ ការគ្រប់គ្រងនិងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាការពិត។

សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នកម្នាក់ៗហើយបើកភ្នែកដើម្បីមើលអ្វីដែលអស្ចារ្យនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់
ទ្រង់។

សូមឱ្យអ្នកមកមើលថ្ងៃដែលយើងរស់នៅនិងថាតើយើងខិតទៅជិតការបង្កើតវាជាណាចក្ររបស់ព្រះនៅ
លើផែនដីនៅខែធ្នូឆ្នាំ ២០២១ យ៉ាងដូចម្តេច។

សូមប្រើសម្ភារៈនេះដើម្បីទៅដល់មនុស្សបាត់បង់ហើយបង្ហាញដល់រាស្ត្ររបស់ព្រះថាយើងនៅទីណា
របស់ព្រះ។